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Indulhat a várt csatorna-beruházás
Január 31-én a városházán tartott saj-

tótájékoztatón jelentették be, hogy a
Környezet és Energia Operatív Program
keretében „Vasvár agglomeráció szenny-
vízelvetés és tisztítás” című pályázata ré-
vén 1.120.336.018 Ft támogatást nyert az
önkormányzat. A beruházás elszámolha-
tó költsége nettó 1.328.927.960 Ft.

V. Németh Zsolt – a város előző polgár-
mestereként – elmondta, hogy ezzel a fej-
lesztéssel a város teljes belterülete – Kis-
mákfával és Nagymákfával együtt – telje-
sen ellátott lesz. A szennyvíz-csatornázás az
eddigi egyharmadról 100 százalékos ará-
nyúra növekszik. A gerincvezeték hossza 18
kilométer lesz, ehhez jön még egy 8 kilo-
méteres nyomóvezeték 13 darab szennyvíz -
átemelővel. Az új telep kapacitása 600 m3,
5790 lakos/egyenértékre bővítve az eddigi
kapacitást.

Kiemelte: a pályázattal elnyert támogatás
rendkívül magas arányú, 84,3 százalékos.

Hozzátette: nagyon elhúzódott, négy
évig tartott a pályáztatási folyamat és a be-
ruházás-előkészítés. Ez is arra ösztönzi –
mondta úgy is, mint vidékfejlesztési állam-
titkár –, hogy jóval egyszerűbb és gyorsabb
EU-s pályáztatási rendszereket vezessenek
be. Egyébként is uniós tagsággal összefüg-
gő vállalás, hogy 2015 végéig a 2000 la-
kos/egyenérték feletti településeken a
szennyvíz-elvezetés, -tisztítás megoldása.

A farsangi időszakban különleges kiál-
lítással várja látogatóit a Nagy Gáspár
Kulturális Központ Castrum Galériája:
ezúttal hajdani bálok tárgyi rekvizituma-
it rejtik a tárlók.

A farsangi időszakra, báli szezonra vala-
hogy a tárlatok mindig színesebb, s talán
személyesebb formát öltenek, az ünnepé-
lyesség helyett derű lesz úrrá a téren. A vas-
vári központ ebben mindig élen járt: akadt,
hogy „Ól-ajtó került a háztetőre”, padlások
kincsei a tárlókba, míg máskor a hagyomá-
nyőrzők repítették a hurkás, kolbászos, fán-
kos farsang közepére, a tollfosztók pikáns
estéire, vagy éppen téli lakodalmak világá-

ba a látogatót. Ezúttal egy városi gyűjtő-
munka eredményét mutatja be a kulturális
központ. Hajdani bálok féltve őrzött kellé-
kei kerültek elő, s válnak közkinccsé a már-
cius 1-ig látható kiállításon. Az egykori vi-
seletek, kalapok a táncrend, meghívók mel-
lett jól megférnek a tárlókban a báli hangu-
latot idéző fotók, belépőkártyák, tombolák
is. A Vasvár a bálok tükrében címet viselő
kiállítás anyagát dr. Rásó Miklós családja,
Vojnovics Mihályné, Lóránt György, Ko-
mor András, a Winkelbauer család, a Bősze
család, Rajtosicsné Iván Teréz, Liebich Fe-
rencné, a Vasvari Tűzoltó Egyesület, a

Táncrend és tombola
– avagy Vasvár a bálok tükrében

– A város vezetése már több mint tíz éve
folyamatosan foglalkozik a szennyvízkezelés
teljes körű megoldásával – tájékoztatott Ko-
vács Tilda polgármester. Ez idő alatt elké-
szültek a tanulmánytervek, előzetes környe-
zeti hatásvizsgálatok és engedélyezési tervek.
Így hát hamarosan elkezdődhet az elmúlt
száz év legnagyobb városi beruházása, mely
az Európai Unió támogatásával a Kohéziós
Alap társfinanszírozásával valósulhat meg.

– Közbeszerzési eljárás keretében vá-
lasztottuk ki a kivitelezőt, a nyertes ajánlat-
tevő a zalakarosi Szabadics Közmű- és Mé-
lyépítő Zrt. Velük már meg is kötöttük a
vállalkozási szerződést. Ezen kívül más cé-
gekkel is megállapodtunk.

A városban jelenleg is működő szenny-
vízelvezetési és tisztítási rendszer üzemel-
tetője a VASIVÍZ Zrt. A meglévő szenny-

(Folytatás a 2. oldalon)

(Folytatás a 2. oldalon)

A PNH Ipari, Kereskedelmi és Szolgálta-
tó Kft. szerelőcsarnokkal és egy szemcse-
szóró épületrésszel bővíti telephelyét, mely-
nek első „kapavágását” Martin Mitterhumer
ügyvezető igazgató és Kovács Tilda Vasvár
város polgármestere tette meg. A beruhá-
zásról bővebben következő lapszámunkban
tudósítunk.

Bővítés a PNH-nál
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Indulhat a várt csatorna-beruházás

vízcsatorna-hálózat kilenc kilométer hosz-
szú, amely a város gazdaságosan csatornáz-
ható területének mintegy 33,5 százalékára
terjed ki. 2009-ben átlagosan 227 m3-es na-
pi kapacitással működött ez a rendszer –
hangsúlyozta, s hozzátette: jelenleg tehát a
szennyvíztisztító-telepünk nem kihasznált.
A beruházással szeretnénk a város rangjá-
nak megfelelő, fejlett infrastruktúrát, élhe-
tő, tiszta, ápolt környezet létrehozni. Szám-
ba vettük a speciális problémákat is: a fej-
lesztés során az utak, járdák, és zöldterüle-
tek állapota ne romoljon, az áramkimaradá-
sok alatt elégséges szolgáltatás működjön –
hallottuk.

Vasvár a jelenleg nem csatornázott terü-
letén a teljes kiépítést egy ütemben kívánja
elvégezni. A belvárosban és a városrészek
(kismákfai és nagymákfai) területén kelet-
kező szennyvizek összegyűjtése és elveze-
tése többnyire gravitációs hálózat kialakítá-
sával történik majd meg. A gravitációs
rendszer mellett egyedi esetekben (mélyeb-
ben fekvő utcarészek, lakóházak) alacsony
nyomású rendszereket alkalmaznak. Az
egyes vízgyűjtő területek között a szennyvi-
zek szállítását szennyvízátemelő telepek
végzik a hozzájuk csatlakozó szennyvíz-
nyomóvezetékeken keresztül. Az így kiala-
kított szennyvízelvezető és -gyűjtő hálózat
által összegyűjtött szennyvizet a meglévő
hálózaton jelenleg keletkező szennyvizek-
kel együtt a városi szennyvíztisztító-telepen

(Folytatás az 1. oldalról)

Táncrend és tombola
Helytörténeti Múzeum, a Vasvári Tűzoltó
Egyesület gyűjteménye, illetve felajánlás
teszi teljessé.

Gergye Rezső, a kulturális központ igaz-
gatója elmondta: a közelmúltban tették köz-
zé a felhívást, melyben a tárlat anyaga után
kutattak. A padlások, pincék mélyéről aztán
előkerültek a most bemutatott tárgyak, me-
lyeknél azonban talán fontosabb az, hogy az
emberekben sikerült felébreszteni a közös
munkálkodás, kutakodás vágyát. Az együt-

tes gyűjtés kapcsán elindult a közös gondol-
kodás, amely újabb remek ötleteket szült. A
gyűjtőkben felmerült például a retro tárgyak
kiállításának gondolata. Így a tárlat máris
elérte azt a célt, amit minden kulturális ren-
dezvény szeretne: közösségi mozgásokat
indukált.

Annál is inkább, mivel a szervezők a tár-
gyak felajánlóit, és az érdeklődőket teadél-
utánra is invitálták. A siker, a múltidéző
hangulat garantált volt, lesz folytatás is.

– vv –

végzik majd el, s ez szükségessé teszi a
meglévő telep bővítését is. A tisztító kapa-
citás bővítésére egy speciális aerob eleveni-
szapos technológiát, fixbetétes rendszert
terveztek, amellyel gyakorlatilag építészeti
átalakítások nélkül lehet a szennyvíztisztító
telep tisztító kapacitását bővíteni a szerves-
anyag-lebontás hatékonyabbá tétele révén.
Itt kerül kezelésre a külterületen lévő (nem

csatornázott) ingatlanokon keletkező és on-
nan tengelyen beszállításra kerülő szenny-
vizek tisztítása is. A megvalósítás során há-
lózati rekonstrukciót is el kell elvégezni a
már meglévő vezetékek 436 méteres szaka-
szán.

A témára az építési munkálatok megkez-
dése után még visszatérünk.

– aus –

(Folytatás az 1. oldalról)
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Egy társadalomkritikus vígjáték, de-
rűs hangulat, könnyed kikapcsolódás –
ezt ígérte a színházkedvelő közönségnek
a 2010/2011-es évad legutóbbi előadása.
Szegezdi Róbert, a Hevesi Sándor Szín-
ház művészének rendezésében, a Kör-
mendi Kastélyszínház Társulat (KASZT)
Tauno Yliruusi Börtönkarrier című mű-
vét vitte színpadra a Nagy Gáspár Kultu-
rális Központ Színháztermében.

Az 1995-ben alakul Körmendi Kastély-
színház Társulat amatőr művészei (Tahin
Zsolt, Mihály Zsolt, Szentiványi Balázs,
Szép Dániel, Vörös Attila, Varga Diána, Jó-
na Andrea, Takáts Adrienn, Rajner Ágota,
Kékesi István, Rajner Tibor, Mesterházy
Dorina, Balázs László, Rosta Tamás) ezút-
tal egy börtönbe visszavágyó rab vesszőfu-
tását formálták meg a színpadon. A főhős
története a szökéssel kezdődik, majd sajátos
módon „önműködni” kezdenek az akadá-
lyok és a börtönszökevény élete máris a fél-
reértések irányította úton folyik tovább. El-
sőként lebuktat egy zsebtolvajt, egy rabló-
párost, majd egy sikkasztó cégigazgatót, s a
börtönügyek miniszterét is. S miközben he-
lyükbe lép, megörökli státuszukat és asszo-
nyaikat egyetlen vágy hajtja: visszakerülni
a börtönbe. A puritán díszlet, a fények és a
sötét színpad beszédes kontrasztjával kiegé-
szülve, a magukat akcióhőssé avanzsáló te-
hetetlen börtönőrök, s a végül önmagát fel-
fedő Szimat felügyelő alakja csak tovább
fokozták a derűs feszültséget. Végül a darab
egészét átható kérdésre (Miért is akar vala-
ki mindenáron visszakerülni a rácsok mö-
gé?) is választ kapunk: „Rádöbbentem, mi-
lyen hiábavaló, esztelen az egész életszín-

vonal-verseny. Ez a kétségbeesett verseny-
futás a pénzért, rangért. Az autók, a drága
lakások, a divatos ruhák mind elveszítették
a jelentőségüket. Senkire se kellett többé
irigykednem. Az úgynevezett szabadság
csak ideget őrlő feszültséget, rossz lelkiis-
meretet, krónikus álmatlanságot adott ne-
kem. A börtönben minden éjszaka olyan
mélyen aludtam, mint egy ártatlan csecse-
mő” – adja meg – nem kis társadalomkriti-
kával fűszerezve – a központi kérdésre a fő-
hős a választ. S miközben kibontakozik a

derűs, ámde abszurd végkifejlet, a néző rá-
döbben: az 1987-ben íródott finn vígjáték
szinte nonszensz keretek között, ám ma is
aktuális kérdéseket feszeget.

A vidámsággal fűszerezett est résztvevői
egyvalamiben minden bizonnyal egyetértet-
tek: az előadás méltán került be a színházi
bérletbe annak ellenére, hogy nem hivatá-
sos társulat állt színpadra ezen az esten, s a
darab jó választásnak bizonyult a szervezők
részéről.

– vv –

Kinn, avagy benn?
Éles társadalomkritika derűvel fűszerezve a KASZT-tól

Az idei esztendő első hónapjában három
új kis lakó érkezett a hegyháti kisvárosba:
Nagy Levente, Nagy Zsolt és Balogh Gyön-
gyi gyermeke január 21-én látta meg a napvi-
lágot, ugyancsak e napon született meg Szi-
jártó Barna, Szijártó Péter és Fülöp Boglárka
kisfia. Az esztendő harmadik újszülöttjeként
január 23-án Ár Tibor és Bősze Anita gyer-
meke, Ár Botond Máté jött világra.

Tavaly, az esztendő utolsó testületi ülé-
sén döntöttek arról a képviselők, hogy eztán
felváltva köszöntik, ajándékozzák meg a
vasvári újszülötteket.

Az új év első három jövevényét a város
polgármestere, Kovács Tilda személyesen
köszöntötte. Az erre az alkalomra készített
emléklap mellé az édesanyák egy csokor vi-
rágot vehettek át, a babák pedig ajándék -
utal ványt kaptak.

Köszöntötték a város újszülöttjeit

Nagy Levente Szijártó Barna Ár Botond Máté
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A karácsonyi ünnepkör január 6-ával,
vízkereszttel véget ér és kezdődik a bálo-
zás, a mulatozás derűs időszaka. A far-
sang napjaiban idén is több bálban szó-
rakozhattak a vasváriak.

A sort a január 29-én a városi bál nyitot-
ta meg. A Nagy Gáspár Kulturális Központ
gyönyörűen feldíszített bálteremmé alakult
át. A rendezvényt Kovács Tilda polgármes-
ter asszony és V. Németh Zsolt államtitkár
úr nyitotta meg. Az est házigazdája Herczeg
Tamás színművész volt. A műsort a meg-
nyitó után idősebb és fiatalabb táncosok
szolgáltatták különböző műfajban, majd éj-

szaka pedig Forgács Gábor parodista szóra-
koztatta a szép számú közönséget. A talpa-
lávalóról az évek óta megszokott zenekar
gondoskodott. 

Február 12-én az általános iskola aulája
„öltözött díszbe” a következő bál kedvéért.
A szülők és tanárok Iskolabálját Vinczéné
Hetesi Hajnalka SZK elnök nyitotta meg.
Elmondta, hogy ki mindenki szorgoskodott,
hogy ez a bál létrejöhessen. Barabásné Haj-
nalka, Bozzai Nóra és férje, Iván Anita
ajándékokat készített, új terítőket varrt Mi-
jasovicsné Tímea és Glavánovicsné Zsuzsi.
Birkás István saját készítésű pálinkáját kí-

nálta a bejáratnál. A műsort az iskola táncos
lábú tanulói szolgáltatták. A zenéről a Kó-
cos Ördögök, az italról a Gourmet pizzéria
gondoskodtak. (Mint minden évben, Bara-
nyai József idén is nagyobb összeggel tá-
mogatja az iskolát a bevételből.)

Február végén egy újabb bál került a pa-
lettára Vasváron. A Református és Evangé-
likus Egyház ökumenikus bálját tartotta a
Nagy Gáspár Kulturális Központban. A ren-
dezvény fővédnöke Dr. Patkó Gyula, a mis-
kolci egyetem rektora volt. A bált Kőrösi

Krisztina és Ferenczi Sándor lelkészek nyi-
tották meg, a vendégeket Kovács Tilda pol-
gármester asszony, V. Németh Zsolt állam-
titkár és Sztrókay Attila, a Vasi Evangelikus
Egyházmegye felügyelője köszöntötte. A
vacsoráról és a vendéglátásról Baranyai Jó-
zsef és csapata gondoskodott. A zenét a
Répcelakról érkezett zenekar, a közel más-
fél órás műsort pedig a Magyarszecsődi Re-
formátus Gyülekezet Kórusa szolgáltatta. 

Mindhárom bálban kisebb, nagyobb és
még nagyobb, értékesnél értékesebb tombo-
latárgyak inspirálták a közönséget a tombo-
laszelvények megvásárlására. Az iskolabál
főnyertese például három napot tölthetett
párjával a Palace Hotelben Hévízen, de el-
nyerhető tárgyak között volt dohányzóasz-
tal, kávéfőző gép, óriási ajándékkosarak, s
amire ez idáig még példát sem láthattunk:
az ökumenikus bálban egy szerencsés nyer-
tes egy zsák búzával gazdagodott.

A farsangi bálok sorát idén március 5-
én a tűzoltó bál zárja. Reméljük, az előző-
ekhez hasonlóan nagyon jó hangulatban
telik az is!

Az oldalt összeállította:
Sejberné Szabó Mariann

Bálról bálra: hétvégenként táncra perdültek
a vasváriak



dia, Pados Xénia, Tamás Györgyi, Polgár
Roland, Martonosi Szandra, Biczó Cecília,
Farkas Tibor, Horváth Melitta, Ignácz Zsolt
Péter, Kaposi Ádám, Kiss Balázs, Kovács
Nikolett, Mezei Csilla, Molnár Tímea, Si-
pos István, Szecsődi Erik, Tóth Georgina,
Recsek Madlen – szavakkal és egy szál ró-
zsával köszönték meg tanáraiknak, szüleik-

nek eddigi támogatásukat. Majd vidám mű-
sorukban önmagukat adták a fiatalok, az X-
faktorba sok minden belefért: játék, tánc,
humor. A Kék Duna keringő dallamai ala-
pozták meg a nyitótánc hangulatát. És kez-
dődött a vigadalom: szülők, tanárok, diákok
együtt...

Sok sikert, 12. évfolyam!
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Egyik helyen szalagavatónak, a mási-
kon szalagtűzőnek nevezik azt a hagyo-
mányos ünnepélyt, amikor az érettségire
készülő végzős tanulók szíve fölé tűzik az
iskola nevével díszített, évszámokkal
megjelölt szalagot. És akkor a szív bizse-
reg: a fiatal büszke iskolájára, és arra a
négy évre, amit falai között töltött.

Hogy honnan ered a hagyomány? A le-
genda szerint egy selmecbányai mérnökis-
kola végzős hallgatóit jelölték meg szalag-
gal, hogy megőrizzék az iskola emlékezetét.
A 19. században divattá vált, a 20. századra
általánosan elterjedt, s a szalag tűzése még
a 21. században is az iskolához tartozást, és
egyben a felnőttkor kezdetét jelöli.

Február 11-én a Béri Balogh Ádám Pos-
ta- és Bankforgalmi Szakközépiskola vég-
zős diákjai lettek az ünnep főszereplői. És a
fehér-lila szalagocska, rajta: 2007–2011.

És kezdődik a nagy számvetés idősza-
ka... Sikerek, kudarcok, emlékek... A jól si-
került egri vagy pécsi osztálykirándulás, a
budapesti szakmai kirándulás, a diáknapok
hangulata, az iskolai élet mindennapjai: a
felelések, a dolgozatírás, a tanulással és

nem tanulással eltöltött délutánok, a pénte-
ki véget nem érő órák, a hazautazás szabad
érzés, és számos szép vagy idővel megszé-
pülő személyes élmény – sorolta beszédé-
ben Török Sándor osztályfőnök. Kiemelte:
ez volt a múlt, előttünk a jövő, de most a je-
lent kell megélni. „Azt, hogy nemsokára
számot kell adni a négy év munkájáról,
amely két hónap múlva az írásbeli érettségi-
vel kezdődik. Nincs megállás. A folyton
változó világunkban tanulás nélkül megélni
és továbbhaladni nem lehet. Az életetek so-
rán számos alkalommal kell a mércén állíta-
ni, mindig magasabbra tenni, a kihívásokat
legyőzni. Igaz ugyan, hogy az érettségi bi-
zonyítványt megszerezni már elengedhetet-
len követelmény, de az nem igaz, hogy ezt
bárki ajándékba kapja. Azaz most minden
energiát mozgósítani kell, nemcsak azért,
hogy sikerüljön az érettségi vizsga, hanem

azért, hogy jól sikerüljön. A jó eredmény se-
gítségével Ti választhatjátok meg az utat
magatoknak, és nem kell, hogy a kényszer
döntsön helyettetek...”

A 2010/2011. tanév végzős diákjai: Ba-
bócs Ferenc, Bazsó Petra, Cser Bettina, Far-
kas Lilla, Horváth Renáta, Joó Nikolett,
Kárpáti Viktória, Mihók Diána, Nagy Klau-

Szalagfeltűző ünnep a szakközépiskolában

Tisztelt Adózók!
A Vasvári Középiskoláért Alapítvány kuratóriuma megköszöni, hogy személyi jö-

vedelemadójuk 1%-ával támogattak bennünket. A 2010-ben felajánlott összeg 75 210
Ft volt. A pénzt a hátrányos helyzetű tanulók támogatására, illetve a tanulóink ismere-
teit bővítő programok megvalósítására fordítjuk.

Kérjük, továbbra is támogassák az alapítványt az adójuk 1%-ával!
A Vasvári Középiskoláért Alapítvány adószáma: 18895959-1-18

Köszönjük! Az alapítvány kuratóriuma
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Történetének egyik legnagyobb fejlesz-
téséhez érkezett az idei esztendőben a hegy-
háti kisváros: elkezdődhet a csatornaháló-
zat teljessé tétele. Ez a mintegy 1,2 milliárd
forintos beruházás azonban csak egy a vá-
ros 2011-re tervezett fejlesztései közül. Ko-
vács Tilda polgármesterasszony úgy látja,
bár nehéz év elé néz a város, a pályázati le-
hetőségeket kihasználva a gyarapodó idén
is Vasvár jelzője lehet.

– Idén az önkormányzat előtt két fontos,
kiemelt feladat áll: az egyik a városi intézmé-
nyek működtetésének megfelelő színvonalú
biztosítása, a másik pedig a fejlesztések meg-
valósítása. – kezdi a beszélgetést Kovács Til-
da, Vasvár polgármestere.

– Bár az anyagi lehetőségeink idén sem
lesznek jobbak, szeretnénk fenntartani a meg-
lévő intézménystruktúránkat, ez azonban a je-
lenlegi anyagi kondíciók közepette csak na-
gyon szigorú és következetes gazdálkodással
valósítható meg. Első lépésként a nem kötele-
ző önkormányzati feladatok ellátását mérsé-
keltük, ilyen például a fürdő téli üzemeltetése,
valamint az energiatakarékos működését is
előtérbe helyeztük. Emellett az önkormányza-
ti működés valamennyi területén minden kia-
dást megvizsgálunk és amit lehet, mérsék-
lünk, illetve felszámolunk, ezekkel jelentősen
csökkenthető a működési hiány – hangsúlyoz-
za Kovács Tilda, majd hozzáteszi: e takaré-
kossági lépések ellenére a várható működési
hiány jelentős lesz, ám a képviselő-testület bí-
zik abban, hogy mindazoknál a kötelező fel-
adatoknál, amelyeknél nem elég az államilag
biztosított normatíva, megkapja a város a hi-
ányzó összeget az államtól.

Az esztendő megvalósuló projektjei közül
a legnagyobb a csatornahálózat teljessé tételét
célzó beruházás, melynek összköltsége több
mint 1,2 milliárd forint. Ekkora fejlesztés előtt
Vasvár még soha nem állt. A tervek szerint – a
hosszú előkészítő szakasz után – április else-
jével a tényleges munkák is megkezdődnek
majd. E projekt esetében már lezajlott a köz-
beszerzési eljárás, megtörtént a kivitelező ki-
választása, következő lépésként minden érin-
tett háztartást felkeresnek majd a szakembe-
rek, így minden vasvári tájékoztatást kap ar-
ról, hogy a saját házánál milyen munkálatok
lesznek, illetve azok mikor zajlanak. Kovács
Tilda hangsúlyozta: minden olyan költség,
ami a beruházással összefügg, az önkormány-
zatot terheli, a lakóknak a közmű-hozzájárulás
költségét kell teljesíteniük.

Az Új Széchenyi Terv adta lehetőséget is
szeretné kiaknázni az önkormányzat. Ennek
keretén belül az általános iskola nyílászárói-
nak cseréjét szeretnék megvalósítani, vala-
mint, ha a kiírás lehetővé teszi, az önkor-
mányzati lakások nyílászáróinak korszerűsíté-
sére is pályáznánk. A beruházás a fejlesztés és
szépítés mellett az energiafelhasználást is ha-

tékonyabbá tenné. Ugyancsak az Új Széche-
nyi Tervtől reméli a megoldást a város vezeté-
se a hegyháti kisváros fűtés-korszerűsítésére.
Bár a biomassza alapú fűtőmű létesítésére ko-
rábban már nyert pályázati támogatást Vasvár,
ezt visszaadtuk, mert az akkor elnyert konst-
rukciónál jóval kedvezőtlenebb feltételek je-
lentek meg a jelenlegi kiírásban.

Kovács Tilda kiemelte: a fejlesztések fon-
tos része a természeti örökség feltételrendsze-
rének jobbítása. Ennek keretében elengedhe-
tetlen a Szentkút megújítása, amely a vallási
turizmus egy fontos célpontja lehet. A fejlesz-
tésben a Római Katolikus Egyház mellett
partnere az önkormányzatnak az Erdészeti
Zrt. is. Nem mondott le a város az egészség-
ház-projekt megvalósításáról, mindenképpen
szeretnének az egészségügyi ellátásoknak,
szakrendeléseknek egy korszerűbb helyszínt
biztosítani, e projekt megvalósítása szintén
egy kedvező pályázati támogatás függvénye –
hangsúlyozza a polgármester asszony.

A temető rendbetétele is az idei esztendő
tervei között szerepel: a terület alsó részének
feltöltése utáni tereprendezés még tavasszal
sorra kerül, e területen újabb növények kap-
nak majd helyet. 

Szintén napirenden tartja a kisváros veze-
tése a munkahelyteremtés kérdését is. Kovács
Tilda elmondta, hogy örömteli, hogy három
összközművesített telket is sikerült értékesíte-
ni, ahol munkahelyek létesülnek, de még to-
vábbiakat tudnak kínálni befektetés reményé-
ben. Emellett a futó pályázatok megvalósítá-
sában is kivitelezésében, kiemelten a csatorna
beruházás, reményeink szerint vasvári vállal-
kozók kapnak munkát, és bízunk abban, hogy
minél több vasvári munkavállalót alkalmaz-
nak a feladatra.

Fontos feladata a városnak a kulturális
örökségének, intézmény-hálózatának és ha-
gyományos, nagy érdeklődésre számot tartó
rendezvényeinek megtartása.

A hagyományos programjaink, rendezvé-
nyeink idén is szerepelnek majd a város kultu-
rális és turisztikai kínálatában. Ezekhez a las-
san a város szimbólumává váló rendezvények-
hez szeretnénk minél több külső pályázati tá-
mogatást szerezni az intézményekkel közösen.
Különösen nagy öröm, hogy a közeljövőben
egy újabb rendezvényhelyszínnel, hasznosítha-
tó térrel is gyarapszik a város. A megújult Tret-
ter-ház átadására a Hegyháti napok programso-
rozatának részeként augusztusban kerül majd
sor. A város tervei szerint a házat olyan funkci-
ókkal töltik majd meg, melyek önfenntartók, s
így a város költségvetését nem terheli majd egy
újabb intézmény működésének biztosítása – te-
szi hozzá a polgármesterasszony.

A fejlesztések öröme mellett azonban to-
vábbra is nagy gondot okoz a városnak, hogy
az önkormányzati költségalapú és szociális la-
kásokban élő bérlők egy része jelentős hátra-
lékot halmozott fel. – Sajnos köztük vannak
olyanok, akik önhibájukon kívül, de vannak
olyanok is, akik önhibájukból kerültek ilyen
helyzetbe. A kintlévőség pedig újabb gondo-
kat okoz a költségvetésben – magyarázza Ko-
vács Tilda, ennek ellenére – teszi hozzá: sen-
kit nem szeretnénk az utcára tenni, ezért már
megkezdtem az egyeztetéseket különböző ka-
ritatív szervezetekkel egy szociális, átmeneti
szállás létrehozásának lehetőségeiről.

Továbbra is több ponton és projektben
együttműködik a város a Vasi Hegyhát Többcé-
lú Kistérségi Társulással. Közösen finanszíroz-
zák például az egészségügyi szolgáltatásokat,
valamint szociális és gyermekjóléti feladatokat.
Kovács Tilda hozzátette: az együttműködés
mindkét fél számára anyagi előnyökkel jár, hi-
szen a közös működtetés kevesebb költséggel
jár, mint egy önálló intézmény fenntartása.
Emellett, az országban egyedülálló módon e
kistérség és a város közösen részese a Kneipp-
pályázatnak, amely egy természetes gyógymód
népszerűsítését tűzte ki célul. Ennek keretében
még idén megépül a Szentkútra egy inhaláló-
ház, s a Csónakázótónál pedig különböző tapo-
sófelületeket építenek ki. Hozzátette: bízik ab-
ban, hogy a jövőben az együttműködés újabb
területekre, például az oktatásra, közművelő-
désre is kiterjed majd. A kistérségnek és a vá-
rosnak fontos értéke a Béri Balogh Ádám Pos-
ta- és Bankforgalmi Szakközépiskola. Ennek
fenntartása és megőrzése közös feladatunk és
felelősségünk – hangsúlyozza a polgármester
asszony. Az intézmény, amely ma már az okta-
táshoz szükséges minden modern, szakmai esz-
köznek birtokában van, generációk sokaságát,
köztük számtalan, ma vezető pozícióban lévő
szakembert adott a Hegyhátnak, a megyének.
Az itt végző tanulók munkaerőpiaci esélyei
jók, éppen ezért fontos, hogy tanuljunk meg él-
ni környezetünk biztosította lehetőségeinkkel,
értékeinkkel és minél többen válasszák is ko -
lán kat – teszi hozzá.                – vv –

Pályázati támogatásból fejlesztenek
„Meg kell tanulnunk élni a környezetünk biztosította lehetőségekkel”
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Tájékoztatjuk a
betanított munkára a
sárvári baromfifeldol-

gozó üzembe korábban már jelentkezőket,
hogy várhatóan március közepén tartja a
cég az információs napját Vasváron, a Nagy
Gáspár Kulturális Központban. A jelentke-
zőket postán értesítjük ki a konkrét időpont-
ról és várjuk továbbra is a jelentkezéseket
az egy műszakos munkára.

Operátori, minőségellenőri állásokra

várjuk a jelentkezéseket zalaegerszegi, sár-
vári munkahelyre.

Szombathelyre gyári betanított munkára
nappali tagozatos diákoknak, illetve START,
START plusz, START extra kártyával ren-
delkező dolgozóknak kínálunk munkát.

Diákoknak ajánlunk gyorséttermi, áru-
pakoló, kertészeti, adminisztratív, eladói és
egyéb kisegítő munkalehetőségeket.

Pincér-hölgynek van állásajánlatunk a
Paktum adatbázisában.

Pincér és szakácstanulóknak kínálunk
Vasváron gyakorlati helyet.

Burkoló szakmunkás keres munkahe-
lyet.

Érdeklődni a kínált állásokról a paktum
iroda munkatársánál a 06/70/3205926-as te-
lefonszámon lehet.

A hegyháti paktum aktuális ajánlatairól
és fontos munkaerő-piaci információkról a
www.paktum.vasihegyhat.hu honlapon is
olvashatnak.

A Kistérségi Társulás Foglalkoztatási Paktumának információi

Turisztikai együttműködés – az egyediséget
hangsúlyozzák

Új turisztikai együttműködés körvo-
nalazódik Körmend és térsége, valamint
Vasvár és térsége összefogásával. Úgyne-
vezett Turisztikai Desztináció Mene -
dzsment alakul, amely szervezet a turisz-
tika körében érdekelt vállalkozások, ön-
kormányzatok, szakmai és civil szerveze-
tek együttműködésén alapszik. Legfonto-
sabb célja az adott fogadóterület turiszti-
kai színvonalának és forgalmának növe-
lése, a térségek egyediségét hangsúlyozó
turisztikai kínálat létrehozása és haté-
kony menedzselése lesz. A program indí-
tó fórumát Körmenden, a Batthyány kas-
tély Színház aulájában tartották a közel-
múltban. Kovács Tilda polgármestert er-
ről a leendő turisztikai összefogásról kér-
deztük.

– A városok és a kistérségek közös nagy-
ságrendje indokolta Vasvár és Körmend
összefogását?

– Igen. Meg a pozitív előzmények. Jó ta-
pasztalataink vannak például intézményi
összefogásra. Legutóbb a könyvtáraink bo-
nyolítottak közös programokat és már ebből
is látszott, hogy képesek leszünk összefog-
ni a közös érdekek mentén.

– A fórumon is hangsúlyozta a közös he-
lyi értékeket, melyek felveszik a versenyt a
„bejáratott”, köztudatban előkelő helyeken
szereplő turisztikai térségekkel.

– Nem szabad kishitűnek lenni. Alapve-
tően is pozitív szemléletű vagyok. Igen is
vannak értékeink és ennek tudatában kell
lennünk. A 13 év alatt, melyet Vasvár közé-
letének vezetésében töltöttem, több vissza-
jelzést is kaptam erről. Egyre inkább meg-
erősödött bennem ezek miatt is, hogy na-
gyon sok érték van, ami nem csak helyiek-
nek érték, hanem országos szintű érdeklő-
désre is számot tart. A város vendégei mel-
lett egyre több egyéni véleményt is hallok,
hogy a Vasváron járóknak mennyire tetszett
a város. Egyszóval egyre több olyan turisz-
tikai értékünk van, amit profi módon me-
nedzselni kell. Azaz programcsomagokat

kell összeállítanunk, a turisták is egyre in-
kább erre „vevők”. Az ilyen programcso-
magokban lehet például közös ajánlatunk
Körmenddel és kistérségével több más mel-
lett a vallási, zarándokturizmus útvonala-
kon. De mondhatnám a bakancsos turisták-
nak kínált ajánlatot is. 150 km-es felfestett
turista útvonalunk van, már térképet is tu-

dunk mellé kínálni. A helyi programok mel-
lett országos túrákat is szervezünk, ebben is
lehetnek közös programjaink Körmenddel
és térségével. De említhetem a horgásztu-
rizmust is. Vasvár, Gersekarát, Szajk, a Rá-
ba, a Csörnöc. Páratlan lehetőség a horgá-
szatot kedvelőknek. Ki kellene ezeket a le-
hetőségeket is még inkább használnunk.
Országosan is még vonzóbbá tennünk, akár
a határon túliaknak is. Erre jó példa, hogy,
amint a Vas megyei Horgász Szövetség el-
nökétől értesültem, az osztrák országos hor-
gászbajnokságot például Gersekaráton ren-
dezik meg tavasszal.

De ugyanúgy említhetném a helyi bor-
kultúra egyre biztatóbb fejlődését vagy a
versenyképes, minőségi pálinkakultúra tér-
ségi jelenlétét. Igazi ínyencség, a gasztronó-
miai kultúra lényeges része. Országos ér-
deklődésre tart számot már most is ez a faj-
ta hegyháti kínálat is.

– Vasvár jövőképében, a foglalkoztatás-
ban Ön szerint a turizmus milyen szerepet
játszik majd?

– Fő megélhetésnek a térség számára nem
tudom elképzelni, de egyik fontos lehetőség-
nek igen. Egy kisvárosnak, meggyőződésem,
hogy több lábon kell állnia. De ha most még
mindig a turizmus lehetőségeit nézzük, nagy
esély lesz, lehet a város és térsége számára a
Kneipp program. Korábban többen kérdez-
ték: Miért nem fejlesztjük a fürdőt? Az lát-
szik, hogy ez a fürdő a megyében jól bejára-
tott, gyógyvízzel is rendelkező komplexu-
mokkal szemben önmagában nem verseny-
képes. De egyediséget és vonzerőt teremthe-
tünk a jövőben a Kneipp térség kialakításá-
val, aminek fontos, de nem kizárólagos része
lesz a fürdő is. A komplex, egészséges élet-
mód kialakításhoz kapcsolt turizmus ajánlata
már versenyképes lehet, országos szinten is.
Apró, de tudatos lépések szükségesek a tu-
risztikai kínálat felépítéséhez. Sok kicsi sok-
ra megy. Például, ki gondolta volna, hogy a
múzeumnak az elmúlt évben 3000 látogatója
volt. Ha törekszünk rá a tudatos lépésekkel,
hogy 15 ezren jöjjenek idén az intézménybe,
akkor a városnak kevesebbe kerül annak
fenntartása vagy fejlesztésekre is juthat a be-
vételekből. A Béke ház felújítása után bízunk
benne, hogy ez a különleges kínálat is sok lá-
togatót vonz majd és itt is gondolkodhatunk
majd további fejlesztésekben.

– Miért vált aktuálissá a Körmenddel va-
ló egyesülés épp most?

– Pályázati lehetőségek miatt is termé-
szetesen. A kiírások értékelik és támogatják
a térségi összefogásokat és a humán erők,
értékek ilyenfajta egyesítését. 

– Beszéltünk arról is: Vasvár szeretne a
turisztikában professzionális marketing irá-
nyába lépni.

– Igen. Szükségét érzem ennek nagyon.
Eddig szinte lelkesedésből dolgoztunk a tu-
risztikai marketingen, intézmények, civil
szervezetek, városvezetők. De a turisták egy-
re inkább csomagszerűen várják már a kíná-
latot, ezért szükséges a professzionális, tuda-
tos marketing megteremtése a jövőben.

Pogács M.
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Bár a naptári új év egy oktatási intézmény-
ben csak a félév közeledtét jelzi, a 2010-es év
sok programot, sikert és sajnos szomorúságot
is hozott, érdemes ezekre visszatekinteni. A
számos siker közül csak néhányat említenék
meg – a legjelentősebb kétségkívül Kérges
Dorottya VII. Országos Czidra László furu-
lyaversenyen elért első helyezése. Ezzel a ki-
magasló teljesítménnyel 2007 után ismét a
vasvári zeneiskola egy diákja állhatott egy or-
szágos zenei verseny képzeletbeli dobogójá-
nak tetejére (abban az évben a továbbképző-
sök országos versenyén Hirschmann Anett 1.,
Kárpáti Eszter 2. helyezést ért el).

Szép sikereknek örülhettünk a Keszthelyen
megrendezésre kerülő Helikoni Ünnepségek
rendezvénye után – Drimmer Márton (zongo-
ra) ezüst, Baranyai Anna (zongora), Tóth Ré-
ka (zongora), valamint az Orff ütősegyüttes
(kamarazene) bronz minősítést ért el.

Eredményes pályázatoknak köszönhetően
az intézmény új hangszerekkel gazdagodott, a
legnagyobb zsákmányunk egy multinacionális
cég versenyén elért 1. helyezés, melynek kö-
szönhetően 3 millió forintot nyertünk – ebből
a pénzből zongorát, csembalót, fúvós- és ütős
hangszereket, valamint kottákat vásároltunk.
A város uniós forrásból az iskola tetőszerke-
zetét újíttatta fel, emellett új, korszerű vizes -
blokkal gazdagodtunk.

A sikerek és örömök mellett sajnos szomo-
rúságban is volt részünk – Dévay Géza kollé-
gánk halála azóta is nagy veszteség intézmé-
nyünk számára, távozásával nem „csupán”
egy kiváló kollégát, de egy jó barátot is elve-
szítettünk.

A 2010/2011-es tanév sok változást hozott
– megnyugtató számunkra, hogy ez a változás
nem érintette a tanulólétszámot – megtartot-
tuk, sőt eggyel növeltük is azt: az új tanévet
102 diák kezdte meg a vasvári zeneiskolában.
A döntő változások a nevelőtestületben és a
tantárgyfelosztásban történtek, a furulyatan-
szak irányítását – új kollégaként – Vajda Szi-
lárd vette át, a Vasvári Régizene Együttes ve-
zetése pedig Kérges Albert feladata lett. Intéz-
ményünk egykori tanulója, Kondics Tünde lát-
ja el a fuvolatanári teendőket, mellette közvet-
lenül segíti az igazgatói munkát. Ez a segítség
nem csupán az adminisztratív teendőkben me-
rül ki, egyfajta kulturális szervezőként aktívan
részt vesz az iskola mindennapjainak alakítá-
sában. Ennek egyik fontos új eleme az úgyne-
vezett pontgyűjtő kártya bevezetése, melynek
lényege a jutalmazás és motiválás. Diákjaink
névre szóló pontgyűjtő kártyával rendelkez-
nek, ebbe minden zeneiskolai rendezvényen a
szereplők és a programot látogató diákok mat-
ricát kapnak. Az összegyűjtött pontocskákat
zenés ajándéktárgyakra válthatják be.

Tanítványainknak szerencsére számtalan
alkalmuk nyílik a matricák begyűjtésére, hi-
szen rengeteg programot szervezünk, emellett

aktívan részt veszünk mások által szervezett
rendezvényeken is. Ennek ellenére olykor azt
tapasztaljuk, hogy a település és a térség lakó-
ihoz nem mindig jutnak el a rólunk szóló in-
formációk - ez részben a mi hibánk is, ezért
ezen is változtatni kívánunk : a jövőben gyak-
rabban adunk hírt magunkról, programjaink-
ról, élve többek között a Vasvári Újság adta le-
hetőségekkel.

Évek óta fontos programunk a zene világ-
napja alkalmából szervezett rendezvénysoro-
zat – 2010-ben kiemelt hangversenyekkel és
zenei vonatkozású egyéb programokkal emlé-
keztünk erre a napra. Ezekről a rendezvények-
ről már korábban részletesen beszámoltunk –
mai cikkünkben is tájékoztatjuk olvasóinkat
néhány fontos zeneiskolai eseményről.

Családi hangverseny

November 13-án, szombaton délután Kérges
Albert, a vasvári Városi Zeneiskola furulya-,
klarinét- és szaxofontanára családjával koncer-
tezett az intézmény hangversenytermében. A
program létrejöttének előzményei: a zeneiskola
október elején tartotta a zene világnapjának tisz-
teletére szervezett programjait, melyek között
egy tanári hangverseny is szerepelt. Természe-
tesen Kérges tanár úr is komoly műsorral ké-
szült, menet közben azonban kiderült, hogy
Barnabás fiának aznap egy fontos programja
lesz Budapesten – egy neves amerikai zenei
egyetem tart meghallgatást ifjú tehetségeknek,
melyre Barnabás is meghívást kapott. Ekkor jött
az ötlet, hogy a tanári hangversenyről „igazol-
tan” távol maradó Kérges tanár úr egy családi
koncerttel kárpótolja a nagyérdeműt.

Zenetanárok körében nem ritka, hogy a
gyerekeik is tanulnak valamilyen hangszeren,
az is viszonylag gyakori, hogy ezek a gyere-
kek az átlagosnál jobban teljesítenek. Az öt-
gyermekes Kérges család minden tagja fogla-
kozik zenével, de a gyerekek ebbéli foglalko-
zásában nem a szülői ráhatás, sokkal inkább a
zenélés, az együttmuzsikálás öröme dominál.

A koncerten Kérges Albert klarinéton ját-
szott, felesége, Kérgesné Gerhát Krisztina,
aki egyébként történelem-magyar szakos ta-
nár a szombathelyi Művészeti Szakközépis-
kolában, énektudásáról adott számot. A kon-
certen fellépő öt Kérges „csemete”, Kérges

Dániel – zongora (a Zeneakadémia egyházze-
ne-orgona szakos hallgatója), Kérges Máté
klarinét (a szombathelyi Művészeti Szakkö-
zépiskolában folytatott tanulmányokat), Kér-
ges Barnabás – zongora (a szombathelyi Mű-
vészeti Szakközépiskola végzős tanulója,
több zenei verseny első helyezésével büszkél-
kedhet), a 11 éves Kérges Dorottya (nem mel-
lékesen a vasvári Zeneiskola diákja, a tavalyi
országos furulyaverseny első helyezettje) ma-
gas színvonalú produkciókkal kápráztatta el a
közönséget. A legkisebbik, Kérges Zsófia
még csak óvodás, de mint kiderült, már ő is
jól bánik a furulyával. A nagy sikerű koncer-
ten többek között Esterházy-, Saint-Saëns-,
Chopin-, Ravel-darabok hangzottak el a Kér-
ges-család előadásában.

Pedagógus szakmai nap
furulyásoknak Fertődön

A fertődi Joseph Haydn Zeneiskola no-
vember 17-én szakmai napot szervezett furu-
lyatanároknak és diákoknak. Az előadó Pre-
hoffer Gábor, a szombathelyi Művészeti Szak-
középiskola tanára volt. A programon intéz-
ményünket Kérges Albert és Vajda Szilárd
képviselte.

Szakmai találkozó Körmenden

November 18-án a körmendi Zeneiskola
szervezésében egy hangversennyel egybekö-
tött szakmai találkozóra került sor, melyen a
helyi intézmény képviselői mellett a szent-
gotthárdi és a vasvári zeneiskola diákjai és ta-
nárai vettek részt. 

A „Hangadó” névre keresztelt összejöve-
telre másodízben került sor az általam csak
„Rába-tengely”-nek elnevezett hármas közre-
működésével. A közel másfél órás műsort ba-
ráti és szakmai beszélgetés zárta.

Továbbképzés zongoristáknak

A szombathelyi Tinódi Alapítvány novem-
ber 19–20-án zongoristák részére szervezett
kurzust „Útkeresés a helyes és élő barokk bil-
lentyűs szóló és continuo-játékban” címmel.
Az előadó Papp Rita csembalóművész, a kecs-
keméti Zeneművészeti Szakközépiskola zon-
gora- és csembalótanára volt, számos barokk
kamaraegyüttes tagja, aki professzorként évek

Középpontban a zene
Országos sikerek, pontgyűjtő akció, avagy helyzetelemzés a zeneiskolából
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óta segíti a Savaria Régi Zene Műhely mun-
káját. Tekintettel arra, hogy iskolánk a közel-
múltban egy csembalót vásárolt, fontosnak
tartottuk az előadásokon való részvételt, hogy
minél jobban megismerhessük eme hangszer
sajátosságait.

A két napos összejövetelen Farkas Anikó
aktív résztvevőként gyarapíthatta tudását.

Idősek Napja – Gersekarát, Telekes

Intézményünk évek óta aktívan részt vesz a
térség kulturális és egyéb rendezvényein. No-
vember végén a gersekaráti (nov. 21.) és a te-
lekesi (nov. 27.) idősek napjának programját
színesítették iskolánk diákjai és tanárai.

Megyei furulyás találkozó
Szentgotthárdon

December 8-án a szentgotthárdi Zeneisko-
la szervezett találkozót a megye furulyásai
számára. Nagy megtiszteltetés volt számunk-
ra, hogy a bemutató hangversenyre a helyi és
a celldömölki diákok mellett a vasvári Zeneis-
kola tanulói is meghívást kaptak – a koncerten
Kérges Dorottya, Palatin Cintia, Polgár Zsó-
fia, Kereszti Réka valamint a Vasvári Régize-
ne Együttes képviselte intézményünket. A dél-
utáni programban Prehoffer Gábor tartott elő-
adást a francia barokk zenéről, ezt a szombat-
helyi Művészeti Szakközépiskola tanárának
bemutató oktatása követte a részt vevő diákok
bevonásával.

Karácsonyi programsorozat

A zeneiskola a 2010-es évben is megren-
dezte a már hagyományosnak számító kará-
csonyi programjait, emellett a korábbi évek-
hez hasonlóan közreműködött más intézmé-
nyek ünnepi programjain. December 13-án az
Idősek otthona meghívásának tettünk eleget.
14-én „Ablakos koncert”-et hallhatott a város
fő terén gyülekező közönség, akiknek a mű-
sort követően forralt borral, meleg teával és
süteménnyel kedveskedtünk. 17-én az intéz-
mény hangversenytermében tartottuk a zene-
iskolai karácsonyi koncertet.

December 18-án a Vasvári Városi Kóruse-
gyesület karácsonyi hangversenyére került sor
a Plébániatemplomban, ahol közreműködött a
Vasvári Vonósok együttese, a Vasvári Régize-
ne Együttes, Elekes Péter (trombita), Kondics
Tünde (fuvola) valamint Vajda Szilárd (furu-
lya). A Kardos László Általános Iskola dec-
ember 21-én tartotta karácsonyi műsorát, me-
lyen több diákunk is részt vett. 

Zongorás találkozó Sárváron

A 2011-es év is eseménydúsan indult – ja-
nuár 19-én a sárvári Koncz János Zeneiskola
invitálta intézményébe a megye zongoristáit,
tanárait. A rendezvény egy hangversennyel
vette kezdetét, melyen Drimmer Márton to-
vábbképzős növendékünk is bemutatkozott
(Felkészítő tanára: Janzsóné Földesi Ilona). A
koncertet követően tartalmas szakmai konzul-
tációra került sor Hirschberg Henrik és Benkő
László, a szombathelyi Művészeti Szakközép-
iskola zongoratanárainak vezetésével. A ren-
dezvény zárásaként a szakközépiskola két nö-
vendéke mutatkozott be nagy sikerrel.

Újévi koncert

A 2011-es év kiemelten fontos a vasvári
zeneiskola számára. Idén ugyanis egy kettős
jubileumhoz érkezett intézményünk – 1981-
ben, vagyis 30 évvel ezelőtt a szombathelyi
zeneiskola égisze alatt megkezdődött a vasvá-
ri zeneoktatás. Tíz év elteltével, 1991-ben a
helyi fiúiskola önállósodott, és azóta vasvári
Városi Zeneiskolaként tevékenykedünk.
2011-ben tehát 30 éves a vasvári zeneoktatás
és 20 éves a Városi Zeneiskola. Az ünnepi év-
ben számos nagyobb szabású programmal
rukkolunk elő, az első ilyen rendezvényünk az
újévi koncert volt, melyre január 21-én került
sor a Nagy Gáspár Kulturális Központtal kö-
zös szervezésben.

Czidra-emlékkoncert
Szombathelyen

A Tinódi Alapítvány és a szombathelyi
Bartók Béla Zeneiskola közös szervezésében
január 27-én Czidra László emlékhangver-
senyre került sor Furulyamuzsika a „nyugati
végeken” címmel. A tíz évvel ezelőtt elhunyt
Czidra László furulyaművész a reneszánsz és
a barokk zene kimagasló művelője és oktatója
volt. Számos önálló lemeze jelent meg, több
pedagógiai tanulmányt írt, és sok külföldi

koncerten vett részt. Munkáját 1981-ben
Liszt-díjjal ismerték el. Az emlékkoncerten a
hévízi Musica Antiqua Régizene Együttes,
celldömölki Ádám Jenő Zeneiskola, a győri
Liszt Ferenc Zeneiskola, a fertődi Joseph
Haydn Zeneiskola, a szentgotthárdi Takács Je-
nő Zeneiskola, a szombathelyi Bartók Béla
Zeneiskola és a Művészeti Szakközépiskola
növendékei, együttesei és tanárai, valamint a
vasvári zeneiskola képviseletében Kérges Do-
rottya és a Vasvári Régizene Együttes közre-
működött. A rendezvény díszvendége Bodza
Klára énekművész volt.

*  *  *
Amint az az eddigiekből kiderül, a hétköz-

napi nevelő-oktató munka mellett nagy számú
szakmai és egyéb programnak vagyunk szer-
vezői, résztvevői.

A sok szakmai munka mellett időnként egy
kis kikapcsolódás is dukál. Március 5-én kerül
sor a zeneiskola „belső” farsangi programjai-
ra, március 8-án, húshagyó kedden a Nagy
Gáspár Kulturális Központtal közös szerve-
zésben a város főterén szervezünk programot
„Itt a farsang, áll a bál” címmel.

Bár a város és a zeneiskola szűkös anyagi
forrásai mellett kicsi a mozgásterünk, mégis, a
nyáron lezajlott tetőfelújítás után – pályázatok
és támogatók segítségével – tervbe vettük a
hangversenyterem és a folyosó felújítását, va-
lamint egy takarítószertár és egy teakonyha
kialakítását.

A 20 éves évforduló kapcsán szeretnénk
megjelentetni egy iskolánkat ismertető és nép-
szerűsítő kiadványt, hamarosan elkészül saját
honlapunk is.

A szlovén, osztrák és magyar határ menti
városok összefogásából létrejött „Városok
szövetsége” elnevezésű projektben is keres-
sük a helyünket, hamarosan felvesszük a kap-
csolatot az említett szövetség településeivel.

Kérjük, kísérjék figyelemmel a Zeneiskola
programjait, és ajánlják másoknak is!

Szabó Zoltán igazgató



VASVÁRI ÚJSÁG10 2011. március 4.

Tel.: 94/573-006, 573-007
Fax: 573-036 • www.blvk.hu

AJÁNLÓ
A Dr. Bendefy László

Városi Könyvtár
új szerzeményeiből

SZAKIRODALOM
• Csernus: Felnőtt húsleves
• Erős: Zuhanás a csöndbe
• Lux: Anyának születtem?
• Mezrich: Véletlenül milliárdos
• Nagy: Magyarország legszebb túra-

útvonalai
• Ramsay: Világ konyhája

SZÉPIRODALOM
• Cook: Beavatás
• Fekete: Szerelmem
• Feth: Az eperszedő
• Fiorato: A muránói üvegfúvó
• Lauren: Mielőtt elmegyek
• Marr: Veszélyes álmok

DVD
• Alkonyat Forksban
• Boglárka rét lakói
• Derült égből fasírt
• A harcmező hírnökei
• Kutya balhé
• Mindenki megvan
• Randiztam egy sztárral

Élményirodalom

Dr. Bendefy László Városi Könyvtárban
március 2-án délelőtt fél tizenegytől Dr.
Fűzfa Balázs irodalomtörténész a Nyugat-
magyarországi Egyetem docense Kötelező
irodalom – élményirodalom címmel tart
előadást, melyre a Berzsenyi Dániel
Könyvtár és partnerei „Könyvhódító” című
olvasásnépszerűsítő programja keretében
kerül sor.

Kikelet

Március 4-én, pénteken 16.30-kor a
Nagy Gáspár Művelődési Központ Castrum
Galériáján nyílik meg Papp József (kerá-
mia) és Cseh Gabi (tűzzománc) Kikelet cí-
mű kiállítása. A bemutatóval egybekötött
est házigazdája: Kapornakiné Mozsár Ani-
kó. A kiállítás április 4-ig látogatható.

Farsangi Kavalkád

A Városi Zeneiskola és a Nagy Gáspár
Kulturális Központ közös szervezésében
március 8-án, húshagyó kedden 16.30-kor
Farsangi Kavalkád várja az érdeklődőket
Vasvár főterén. Közreműködik többek kö-
zött a zeneiskola Ifjúsági Fúvószenekara vi-
dám zeneszámokkal, lesz jelmezverseny,
arcfestés, fánk, forralt bor és meleg tea is.

Ünnepi megemlékezés

Az 1848/49-es forradalom és szabadság-
harc évfordulójára március 14-én, hétfőn
emlékezik a kisváros közönsége. A résztve-
vők este fél hétkor a Béke utcából a Dísz
térre vonulnak égő fáklyákkal, majd az em-
lékezés virágait helyezik el az emlékműnél.
Ünnepi beszédet mond: Tóth Balázs alpol-
gármester. Közreműködnek a Kardos Lász-
ló Általános Iskola tanulói.

Programajánló
Megemlékezés, farsangi kavalkád, előadások a programok között

Elmélyült kutakodás, olvasás, baráti be-
szélgetések, önfeledt kikapcsolódás - mind-
ezek jól megférnek egymás mellett a Dr.
Bendefy László Városi Könyvtár otthonos
környezetén belül. Az intézmény dolgozói
tovább bővítik a bibliotéka kínálatát.

A Babák Könyvtárába eztán minden hó-
nap második szerdáján 9-12 óra között vár-
ja a kisgyermekes anyukákat, apukákat
gyermekükkel. A résztvevők mondókázás,
kicsiknek való játékokkal való ismerkedés,
diafilmek és meséskönyvek nézegetése kö-
zepette beszélhetik meg napi gondjaikat
szülőtársakkal. Könyvtáros irányításával tá-
jékozódhatnak a hagyományos és az inter-
netes irodalomban, mellyel a kisgyermekes
szülők mindennapi életét segítheti. A kéz-
műves- és játékkuckó minden hónap máso-
dik csütörtökén 15-17 óra között várja az
érdeklődő gyerekeket a Gyermekkönyvtár-
ban. Itt a könyvtárosok irányításával külön-
böző technikákkal ismerkedhetnek meg a
résztvevők. Régi népi és 21. századi játékok
során mérhetik össze tudásokat.

– Szeretnénk becsalogatni a könyvtárba
a gyerekeket, megszerettetve velük ezt a
közeget, ebben segít az elmúlt év során be-
szerzett XBOX ügyességi, térbeli játék,
amely játékos formában fejleszti a gyer-
mekek térérzékelése mellett a gondolkodá-
sukat is, és mindezt közösségben, kulturált
keretek között. Szeretnénk, ha valóban a fi-
atalok találkozási pontja lenne a könyvtár,
ahova nem csak a könyvek és az olvasás
szeretete miatt érdemes betérni – mondja
Gyöngyösi Zsuzsanna, a könyvtár vezetője. 

– Mindezen céljaink megvalósításához a
hátteret március elejétől egy megújult gyerek-
könyvtár fogja biztosítani, ahol Lukács Ká-
roly asztalos a korábbi években kialakított
gyerekbarát bútorzatát Tavasz Zoltán asztalos
mester fiatalos, színes, íves bútorzata egészít
ki, reméljük a hozzánk betérők megelégedésé-
re – mondja, majd hozzáteszi: amennyiben
könyvtárunk munkáját jónak ítéli meg, ha elé-
gedetten távozik tőlük, kérjük ajánlja fel adó-
ja 1%-át a Dr. Bendefy László Városi Könyv-
tár részére. Adószámuk: 16867192-1-18.

Babák könyvtára, játékkuckó,
kézműves-ház – vár a könyvtár!

Felhívás szűrővizsgálatra
Március 17-én, csütörtökön 14–16 óráig csontritkulás szűrővizsgálatot szervezünk Dr.

Spengler Beáta reumatológus, belgyógyász szakorvos irányításával. A megjelentek tájékoz-
tatásban, gyógyszerellátásban, szakorvosi vélemény kiadásában részesülnek. A szűrés fo-
kozottan ajánlott 45 év felettieknek (nők és férfiak is), krónikus betegségben szenvedőknek.

Helyszín: Vasvár, Alkotmány u. 8. Körház. A vizsgálat díja: 1000 Ft.
Egészségügyi Alapellátó Intézmény Vasvár

Koncertet ad az Ismerős Arcok 

Március 15-én, kedden este hét órától Is-
merős Arcok koncert. Előzenekar: Csillagös-
vényen. Jegyek elővételben már kaphatók.

„Mosolyszünetnélkül”

„Mosolyszünetnélkül” – avagy felolva-
sóest zenével a minőségi humor világából.
Ezt a címet viseli a rendezvény, melynek
március 19-én, este hét órától ad otthont a
Nagy Gáspár Kulturális Központ.

Mesék a színpadon

A Pörgettyű Mesebérlet következő elő-
adását március 24-én tekinthetik meg az ér-
deklődők a Nagy Gáspár Kulturális Köz-
pont Színháztermében. Délelőtt tíz órától
Tappancs mancsok – rajzfilm, 15 órától pe-
dig Gru amerikai animációs film várja a
gyerekeket.
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Fiatal, céltudatos és elszánt. Tehetségé-
re már külföldi klubok is felfigyeltek. Mi-
közben nagy kiugrási lehetőség áll előtte, a
meccsek és edzések körforgásából Vasvár-
ra tér haza pihenni. A 19 éves Kovács Ist-
ván Ádám sportszeretetről, válogatottság-
ról, példaképekről is mesélt.

– Bár Szombathelyen születtem, s ma is
oda kötnek a feladataim, az egész gyermek-
koromat és legszebb diákéveimet Vasváron
töltöttem, a hegyháti város az otthonom –
kezdi a beszélgetést Kovács István, majd
rögtön a labdarúgásra terelődik a szó.

– Alig voltam még négy éves, mikor meg-
érintett a labdarúgás, de abban, hogy meg-
szerettem a sportot, s legfőképp a futballt,
édesapámnak nagy szerepe van. Ő volt az,
aki először hitt bennem, s az ő példája lebe-
gett előttem, mikor elkezdtem az edzéseket a
Haladás keretein belül. Tulajdonképpen ma
is ő a példaképem. No, meg első edzőm,
Horváth László, akinek a bíztatása, figyelme
nélkül nem tartanék itt – mondja Isti, majd
kiderül, az óvodás évek véget értével nehe-
zebb időszak kezdődött. A vasvári Kardos
László Általános Iskola diákjaként naponta
utaztam fel Szombathelyre, ahol a Lurkó
Utánpótlás Futball Klub keretein belül ját-
szottam. Az általános iskola befejezése után
felvételt nyertem a Nagy Lajos Gimnázium-
ba, így 14 évesen Szombathelyre költöztem,
s így még több lehetőség nyílt meg előttem a
sport területén. A gimnázium első tanévében
a Péterffy kollégiumban laktam, aztán 2007-
ben elindult az Illés Akadémia, s ez újabb
változást hozott az életembe: a következő há-
rom évet ennek kollégiumában töltöttem –
meséli István, aki a kitartó munkájának kö-
szönhetően 16 évesen már a felnőtt csapatot
erősítette. Közben a sikerek is jöttek sorban,
a vasvári fiú az elmúlt esztendőkben sorra
bejátszotta magát a korosztályos magyar vá-
logatottakba. – Életem eddigi legnagyobb él-
ménye volt, mikor az U17-es EB-selejtező
után megkeresett az FC Bruges és Belgium-
ba invitáltak egy hétre. Az ígéret az volt, ha
jól érzem magam a csapatnál, akkor meg-
vesznek. Ugyanekkor itthon a felnőtt csapat
itt ajánlott szerződést, hosszas vívódás után,
a családdal is megvitatva a helyzetet, a hazai
lehetőség mellett döntöttem. Az ok az volt,
hogy még egy évet mindenképp szerettem
volna maradni, közben aztán „lecsengett” a
belgák ajánlata, így Szombathelyen folytat-
tam – emlékszik vissza Isti.

Istvánt már 17 évesen a magyar labdarú-
gó-válogatott keretein belül láthattuk. A
nemzeti tizenegy Anglia, Szerbia és Portu-
gália fémjelezte kvartettbe kapott besoro-
lást, sajnos itt már nem sikerült a csoport
élén végezni, így lemaradtak a Liechten -
stein ben rendezett „nyolcas” döntőről.

Azonban újabb lehetőség adódott és a vas-
vári középpályás irányító bejátszotta magát
az U19-es labdarúgó válogatottba, amely a
most zajló Európa-bajnoki selejtező első
akadályát sikerrel vette. A Tatabányán októ-
ber 25–30. között megrendezett selejtezőn
Moldova, Finnország és Lengyelország ke-
rült egy csoportba a magyar válogatottal.

– Az első mérkőzés alatt nem kezdtem,
ott is kisebb sérüléssel bajlódtam – meséli,
ekkor kikaptunk 1:0-ra, a második meccsen
már játszhattam, ott nyertünk 1:0-ra. A har-
madik mérkőzés pedig 2:0-lal lett a miénk.
Ekkor én is betaláltam mindjárt az első perc-
ben, a második gól pedig a negyedik percre
esett – emlékszik vissza Isti, így csoportel-
sőként jutottunk tovább a következő fordu-

lóba, amelyet májusban Törökországban
rendeznek majd Németország, Törökország,
Macedónia és Magyarország részvételével.
Ha ott elsők tudunk lenni a csoportban, ak-
kor kvalifikáljuk magunkat a nyolcas döntő-
be, amelynek Románia ad otthont. Mind-
ezek mellett legnagyobb sikeremnek a fel-
nőtt csapattal elért NBI-es harmadik helye-
zést tartom – mondja, majd a sporttól kapott
lehetőségekre terelődik a szó.

– Úgy érzem, nagyon sokat kaptam a lab-
darúgástól: a válogatottság lehetővé tette,
hogy bejárjam a környező országokat, s Eu-
rópa számos nagyvárosát. Az akadémián és
a Haladásnál eltöltött idő alatt pedig renge-
teg igazi barátra találtam. Olyan edzőktől,
szakemberektől tanultam, akikre büszkén
felnézhetek: Vasváron Horváth László, az-
tán Koman Vladimir, az akadémián Simon
Attila segítette a pályámat, Orbán Attila bá’
koordinációs edzőként állt mindig mellet-
tem. Persze a családom: két testvérem és a
szüleim támogatása is sokat jelentett. A biz-
tos pontokat azok a hétvégék jelentik az
életemben, amikor hazatérek Vasvárra egy
kicsit megbékélni, kipihenni a focit. Ilyen-
kor csak a családra koncentrálok, s fontos,
hogy függetlenítsem magam a játéktól. A pi-
henés napjaiban legtöbbször számítógépes
játékokkal töltöm a szabadidőmet, soha nem
hagyom ki a Tour de France-t és szeretem az
amerikai foci-közvetítéseket is. Labdarúgást
azonban a legritkább esetben nézek: a pá-
lyán jól érzem magam, de azon túl más sza-
badidős elfoglaltságokat keresek – vallja be
István, akinek a jövőre nézve is határozott
elképzelései vannak. Abban a szakemberek
is egyetértenek, hogy a vasvári fiú nagy ki-
ugrási lehetőség előtt áll, s ő maga is úgy
gondolja, hogy legjobb lenne külföldön
megalapoznia a jövőjét, s bár jelenleg erre
szeretne koncentrálni, már a sportpályafutás
vége utáni esztendőkre is gondol.

– Édesanyámnak nagy bánata volt az,
hogy az érettségi után rögtön nem jelent-
keztem felsőoktatási intézménybe, szá-
momra azonban ez nem azt jelentette, hogy
nem tanulok tovább, csak szerettem volna
magamnak még egy kicsi időt adni. A felső-
fokú tanulmányokat is a sport területén sze-
retném majd folytatni, leginkább sportme-
nedzserként tudnám elképzelni magam. Ad-
dig is a játék mellett ott a család és a bará-
tok – teszi hozzá. Ezt, s a vasvári fiú csa-
ládcentrikusságát mi sem mutatja jobban,
minthogy arra a kérdésre, hogy mi okozta
számára a legnagyobb örömöt a közelmúlt-
ban, a következő választ adta: az, hogy a
nagymamám először látott játszani: végig-
szurkolta a tatabányai selejtezőt.

– vv –
(Fotók: Kovács István, Mészáros Zsolt)

„Nagyon sokat kaptam a labdarúgástól”
Kovács István Ádám sportszeretetről, válogatottságról, példaképekről
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Képviselő-testületi ülés
Idei tervek, feladatok, pályázatok a tárgyalt pontok között;

elfogadták a kisváros költségvetését
A kisváros képviselő-testülete leg-

utóbbi, közmeghallgatással egybekötött
ülésén öt napirendi pontot, hatodikként
a folyó ügyek 12 pontját tárgyalta. A
megvitatandó ügyek között szerepelt a
Kardos László Általános Iskola intéz-
ményi költségvetésének tárgyalása, így
a közoktatási intézményfenntartó tár-
sulásban résztvevő Alsóújlak, Bérbalta-
vár és Vasvár képviselő-testülete együt-
tes ülésen döntött a költségvetés-terve-
zetről.

Elsőként Kovács Tilda polgármesterasz-
szony köszöntötte a jelenlévőket, köztük
Harangozó Bertalant, a január elsejével fel-
állított Vas Megyei Kormányhivatal vezető-
jét. A kormánymegbízott az együttes ülés
keretén belül tájékoztatta a résztvevőket a
kormányhivatal felállításának okairól, sze-
repéről, ellátott feladatairól, majd kérte a je-
lenlévőket az együttműködésre, felajánlotta
a település vezetőinek segítségét is.

Ezt követően a képviselők jóváhagyták a
napirendet, majd az együttes ülés keretében
az első pont: az általános iskola idei költ-
ségvetésének tárgyalása következett. Ko-
vács Tilda elmondta, hogy a három telepü-
lés 2005. óta működteti intézményfenntartó
társulásban az iskolát, melyet az elmúlt esz-
tendőkben is igyekeztek minél gazdaságo-
sabb, ugyanakkor minőségi keretek között
üzemeltetni. Az elmúlt ülésen Bérbaltavár
intézményfenntartó társulásból való kilé-
pési szándékát sajnálattal, de tudomásul
vették. E félév működésének biztosítása
azonban még közös felelősségük, ezért kell
együttes ülésen dönteniük a számokról. El-
mondta: e napirendi pontról is tartottak
egyeztető fórumot, melyen a reprezentatív
szakszervezetek, a polgármesterek is részt
vettek, egyeztették a felmerült kérdéseket,
melyek között, ahogy országosan, itt is
megjelent a csökkenő gyermeklétszám.

Dr. Pataky Pál elmondta, hogy a Humán
Erőforrás Bizottság tárgyalta a napirendi
pontot és sajnálattal vették tudomásul, hogy
a korábbi reményekkel ellentétben az intéz-
ményfenntartó társulásban résztvevők köre
nemhogy bővül, hanem Bérbaltavár távozá-
sával szűkül. Galambos István kiemelte: az
iskola költségvetése pontosan kidolgozott
kalkulációkon alapszik, az előkészítés pre-
cíz volt. A pénzügyi bizottság elfogadásra
javasolta a tervezetet.

Mészáros László, Bérbaltavár polgár-
mestere az elhangzottakra reagálva elmond-
ta: az újonnan megválasztott testület rendkí-
vül rossz anyagi helyzettel szembesült,
ezért komoly takarékossági intézkedésekre
kellett rászánnia magát minden téren. Hoz-

zátette: természetesen Bérbaltavár kilépését
anyagi okok indokolták, s a községnek sem
az intézményfenntartó társulás működésé-
vel sem pedig az intézmény pedagógiai
munkájával kapcsolatban nem merült fel ki-
fogása.

Majd Németh Tibor, Alsóújlak polgár-
mestere kért szót. Hangsúlyozta: települé-
sük bár korábban más kereteket öltött az
együttműködés, de 1993 óta részt vesz a
felső tagozat működtetésében. Bízik abban,
hogy ez az együttműködés hosszú távon is
gyümölcsöző lesz mindkét fél számára. En-
nek jegyében két kérdéssel fordult a vasvá-
ri önkormányzathoz. Egyrészt kérte annak a
más teleülésekről bejáró gyermekek után
igénybe vett támogatásnak a visszaosztását,
mely mintegy 6–700 ezer forintos támoga-
tást jelentene Alsóújlak számára. Másrészt
hangsúlyozta, mivel a nem közoktatási cé-
lokhoz kötődő, ám ilyen célokra is fordítha-
tó elnyert összegeknek köszönhetően az is-
kola hiánya is csökken, ezért kérik, hogy ez
így jelenjen meg, mutatkozzon az éves el-
számolásnál.

Kovács Tilda erre reagálva elmondta: a
kéréseket a pénzügyi bizottság felé tolmá-
csolta, amennyiben a központi támogatási
kérelmük pozitív elbírásában részesül, azt
követően újra visszatérnek az elszámolásra.
Hozzátette: az iskola költségvetése rendkí-
vül szigorú, ám a vasvári iskolában minden
feltétel adott a 21. század minőségi oktatá-
sához, s ezeknek ára van.

Horváthné Tóth Mária, az intézmény
igazgatója elmondta: ebben a társulásban
igazgatóként nagyon jól érezte magát, saj-
nálja Bérbaltavár elszakadását. Hozzátette:
úgy gondolja, hogy ennek ellenére a rend-
szerben benne lévő gyerekek továbbra is a
vasvári iskola diákjai maradnak. Ezt köve-
tően szólt az elmúlt időszak fontosabb fej-
lesztéseiről, projektjeiről.

Fixl László képviselő Alsóújlak polgár-
mesterének kéréseire reagálva elmondta:
megérti a település vezetőinek indokait.
Ám, hogy a fenntartó nehéz helyzetét érzé-
keltesse, számadatokkal támasztotta alá a
normatívák elmúlt években elszenvedett
csökkenését. Kiemelte: egyre többet kell a
településeknek hozzátennie, s a számada-
tokkal összességében Vasvár szembesül. Dr.
Pataky Pál elmondta: az iskola kiadásait kö-
zel 3,5 millió forinttal csökkentették. Az el-
múlt évek megszorításait is figyelembe vé-
ve már a „falig hátráltak”, további megszo-
rításokat az oktatás jelenlegi színvonalának
fenntartása mellett már nem lehet eszközöl-
ni. Végül az együttes ülés képviselői egy-
hangúlag elfogadták az iskola 2011. évi
költségvetését.

A város költségvetése

Következő napirendi pontként a város
költségvetéséről tárgyaltak a képviselők. Ko-
vács Tilda előterjesztésében kiemelte: 13 éve
vesz részt a költségvetések kidolgozásában, s
ez alatt az esztendők alatt folyamatosan a
megszorításokkal, elvonásokkal kellett, hogy
szembesüljenek. Hangsúlyozta: az elmúlt
időszakban a fejlesztésre fordítható összeget
jól használták fel, kamatoztatták. A közel-
múlt látványos fejlesztései is ennek köszön-
hetőek. A legnagyobb gondot mindig a mű-
ködési költségvetés okozza, ám e területen is
évek óta a nagyon szigorú a gazdálkodás.
Majd ismertette a költségvetés kiadásait és
bevételi forrásait. Hozzátette: bízik az állami
forrás-kiegészítésben. Majd köszöntötte Kő-
halminé Major Judit és dr. Mérei Sándor
könyvvizsgálókat, akik elvégezték a költség-
vetés vizsgálatát. Kőhalminé Major Judit el-
mondta: megállapították, hogy a rendelet a
törvényességi előírásoknak megfelel, a jog-
szabályi előírásokkal összhangban van, ren-
deletalkotásra alkalmas. Hozzátette: a kiadá-
si előirányzatok visszafogottak, gond a forrá-
sokkal van. A tervezhető bevételek 36,3 mil-
lióval alacsonyabbak a korábbi esztendőé-
nél: a helyi adóbevételek, az intézményi mű-
ködési bevételek, a kamatbevételek egyaránt
csökkentek. Ezt nehezíti, hogy a pénzmarad-
vány rendkívül alacsony. Mindezek mellett
az elmúlt öt év legmagasabb hiányával kell
számolnia a városnak.

Galambos István elmondta: a pénzügyi bi-
zottság tárgyalta, alaposan megismerte a költ-
ségvetést. Úgy látják: az intézmények költ-
ségvetését úgy állították össze, hogy ezen
már tovább faragni nem lehet. Mint mondta,
abban bíznak, hogy a 2012-es év számsorai
emelkedő tendenciát mutatnak majd. Dr. Pa-
taky Pál kiemelte, a humán erőforrás bizott-
ság „fogcsikorgatva” fogadta el a hét szűk
esztendő újabb évének költségvetését. El-
mondta: az intézményvezetőkkel tárgyalva
ugyancsak nehéz szívvel, de elfogadták 27
millió forintos zárolást is, melyet vésztarta-
léknak tekintenek majd, s bíznak abban, hogy
nem kell igénybe venni. Fixl László hozzá-
szólásában a 2005-ös esztendővel hasonlítot-
ta az össze a 2011-es adatokat. Sajnálatosnak
nevezte, hogy a költségvetési rendeletben
megfogalmazott hiánytartalékaik eltűntek. A
korábbi években ez az összeg egy biztos hát-
teret adott, amihez végszükség eseten lehetett
nyúlni. Bár látványos fejlesztéseink elvitték
ezt a tartalékot, ugyanakkor viszonylag meg-
nyugodva mondhatják, hogy Vasvárnak nin-
csenek milliárdos hitelei, mint más városnak.
Mint mondta eljutott odáig, hogy nem látja a
95 millió forintos hiány finanszírozhatóságát.



Gergye Rezső, a Nagy Gáspár Kulturális
Központ igazgatója megköszönte a képvi-
selők munkatervhez kapcsolódó javaslatait.
Hangsúlyozta: valóban elkezdődött egy
együttműködés a város intézményei között,
különösen zenei téren. A jövőben is figyel-
ni fognak arra, hogy ezek a programok kö-
zös erőből valósuljanak meg. Kiemelte: a
minőségi kultúraközvetítésből a jövőben
sem engednek. Hozzászólását a megszorítá-
sokra reagálva azzal zárta: ahogy az iskolá-
ban a pedagógus személye a legfontosabb,
úgy a közművelődésben a népművelő. Mint
mondta: mindennél fontosabb az, hogy le-
gyen valaki, aki szolgálja a betérő embe -
reket.

A képviselő-testület egyhangúlag elfo-
gadta a központ munkatervét.

Pályázati kiírás, lakásügyek

Ezt követően jóváhagyták a civil szerve-
zetek támogatására kiírt pályázatot, vala-
mint a Kardos László Általános Iskola tech-
nikai alkalmazotti álláshelyének betöltésére
irányuló kérelmét. Döntöttek a képviselők

két önkormányzati üzlethelyiség eladás
előtti felértékeltetésének ügyében is. A fo-
lyó ügyek ötödik pontjaként az „Épület-
energetikai fejlesztések megújuló energia-
forrás hasznosításával kombinálva” elneve-
zésű pályázaton való részvételről döntött
pozitívan a testület, majd a lakásügyek ke-
rültek terítékre. Végül úgy határoztak, elin-
dítják a közbeszerzést a város intézményei-
nek és a város közvilágításának villamos-
energia-beszerzésére is.

– vv –
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Hangsúlyozta: úgy gondolja, hogy rajtuk kí-
vül álló okok miatt szembesülnek bizonyos
problémákkal, s félti az intézményeket, dol-
gozókat egyaránt a 2011-es évtől.

Kovács Tilda mindezekre reagálva el-
mondta: valóban felélte a város a tartalékait,
azonban nem csupán a fejlesztésekre, hanem
a működési kiadásokra is fordítottak ebből az
összegből. Mindez azért különösen sajnála-
tos, mert még a tartalék megvolt, a város ad-
dig sem a könnyebb utat választotta, hiszen
megszorításokra az elmúlt esztendőkben is
sor került. Hangsúlyozta: mindezek ellenére
optimista a költségvetés tekintetében, mert
az ország önkormányzatai ennél már jóval
súlyosabban helyzetben vannak.

Végül a képviselő-testület a 2011. év
költségvetés bevételi terv főösszegét 1 mil-
liárd 562 millió forintban határozta meg,
melyből 1 milliárd 392 millió forint bevétel,
95 millió forint működési hitel, valamint 74
millió forint fejlesztési hitel igénybevételé-
vel fogadta el. Ugyancsak egyhangúlag
megszavazták a képviselők 27 millió forint
tartalékként történő zárolását.

Tájékoztató,
rendeletmódosítások

Ezt követően Kovács Tilda polgármes-
terasszony a közmeghallgatáson részt vevő
lakosságot tájékoztatta a Vasi Hegyhát
Többcélú Kistérségi Társulás tevékenysé-
géről. Majd a képviselők módosították a
gyermekek védelméről, valamint a szociális
ellátásról szóló rendeletet.

A Nagy Gáspár Kulturális Központ
munkaterve

Kovács Tilda előterjesztésében ismertet-
te, hogy a törvényi szabályozás értelmében a
fenntartónak kell jóváhagynia kulturális in-
tézmény munkatervét, melyet Gergye Rezső
igazgató elkészített és benyújtott a testület-
nek. Dr. Fabók Tibor elmondta: az intéz-
mény keresztelőjekor felvetette, hogy jó len-
ne, ha az arculat is igazodna a ház elnevezé-
séhez, jellegéhez. Úgy ítéli meg, hogy az ar-
culati váltás, egységesítés megvalósult, s
megköszönte ezt a központ dolgozóinak.
Kovács Tilda pedig elmúlt esztendő munká-
jáért mondott köszönetet a dolgozóknak. Ki-
emelte: az idei esztendőben még több fel-
adat hárul majd rájuk, a forrás azonban to-
vábbra is kevés, ezért szükség lesz arra,
hogy a központ dolgozói minél jobban ki-
használják a pályázati lehetőségeiket. Hang-
súlyozta: a programok népszerűsítése to-
vábbra is kiemelt feladat kell, hogy legyen.
S jó úton haladnak a városi intézmények, hi-
szen egyre nagyobb az összefogás és együtt-
működés a programok szervezésében, kidol-
gozásában. Örömteli a színházi bérletsoro-
zat sikere is. Ezt követően kérte a kulturális
központ dolgozóinak segítségét és együtt-
működését annak az augusztusai tábornak a
megvalósításához, melynek keretében a Fal-
vak Kultúrájáért Alapítvány fafaragói készí-
tenek majd alkotásokat a Szentkútra.

Alpolgármesteri
fogadóóra

Tóth Balázs, Vasvár város alpol-
gármestere március 7-én, hétfőn dél-
után 17:00 órától 18:30-ig, valamint
március 25-én, pénteken 14.15-től
16.00 óráig fogadóórát tart a Városhá-
za alpolgármesteri irodájában.

Pályázati felhívás
Vasvár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete pályázatot hirdet a 2011. évi

költségvetésben elkülönítésre kerülő pénzalapjára.
A pályázat célja: a városban működő különböző civil szervezetek, közösségek ren-

dezvényei, programjai bizonyos költségeinek megtérítése, hatékony részvételük előse-
gítése a település életében, ezzel is hozzájárulva a város közéletének gazdagításához.

Pályázatot nyújthatnak be helyi – elsősorban civil – közösségek, szervezetek,
csoportok, intézményeken belüli csoportok.

A pályázatot pályázati űrlapon kell benyújtani. Pályázati űrlap a Polgármesteri Hiva-
tal Szervezési és Jogi Osztályán szerezhető be, illetve a város honlapjáról is letölthető.

A pályázatnak tartalmaznia kell:
• A pályázó nevét, vezetője vagy cégjegyzésre jogosult képviselője nevét, címét,

telefonszámát, a pályázó rövid bemutatását.
• A pályázó nyilatkozatát az összeférhetetlenséggel kapcsolatosan.
• A pályázó személyét, szervezet esetén működési formáját.
• A tagok, vagy a foglalkozásokon, rendezvényeken rendszeresen résztvevők

számát, azok gyakoriságát.
• A pályázati célt és feladatleírást (rendezvények, programok, tömegsport stb.).
• A pályázati cél megvalósításához szükséges költségvetést, programtervezetet.
• A pályázó bankszámláját (amennyiben rendelkezik vele).
• A pályázó nyilatkozatát a pályázati összeggel határidőben történő elszámolásról.
A pályázat benyújtásának határideje: 2011. március 21., melyet a Polgármeste-

ri Hivatal Szervezési és Jogi Osztályára kérünk eljuttatni. A beérkezett pályázatokról
Vasvár Város Önkormányzata Képviselő-testülete legkésőbb 2011. évi április havi
ülésén dönt.

A megítélt támogatás kifizetésére csak az erre vonatkozó írásbeli szerződés meg-
kötése után, akkor kerülhet sor, ha a pályázó az előző évi megvalósult rendezvény,
program költségeiről bizonylati fegyelem szerint számlákkal elszámolt. A támogatási
szerződésben a civil szervezetek számadásánál a pénzügyi elszámolások összegszerű-
ségén túl ellenőrizni kell a benyújtott számlákat tartalmi és formai követelmények
szerint is. A támogatás felhasználásának jogszerűségét a helyszínen (a támogatott
szervezetnél) a támogatást nyújtó ellenőrizheti. Elszámolni a támogatásban részesített
szervezet nevére kiállított számlamásolat becsatolásával kell. A céltól eltérő felhasz-
nálás, valamint a szabálytalan elszámolás, továbbá a számla adási kötelezettség el-
mulasztása visszafizetési kötelezettséggel jár, továbbá a támogatott kizárja magát az
önkormányzat következő évi pályázati támogatásából.
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A VVSE felnőtt labdarúgó csapata a felké-
szülés befejezéséhez közeledik, amely kisebb
nehézségekkel tarkítva zajlott, de összességé-
ben eredményesnek minősíthető. A kisebb át-
alakuláson átesett felnőtt csapat ( TÁVO-
ZOTT: Szilágyi Ferenc-Táplán SE, Hantó
Zsolt – Gersekarát ( kölcsönbe), Tóth László -
Oszkó-(kölcsönbe), Tóth Péter-Gyöngyösfa-
lu, Háder András-Őriszentpéter, Szabó Ro-
land-külföldi munkavállalás, ÉRKEZETT:
Tóth Tamás, Bakos Dániel- Gersekarát, Tebe-
li György, Neczpál Gábor, Koczka Imre ) heti
két edzéssel és 3 edzőmeccsel készült a baj-
nokságra. A felkészülési mérkőzéseket a pálya
kímélése miatt idegenben játszottuk és sikere-
sen vettük, hiszen, Police-Ola–Vasvár 0:1
(Döbör Zs.), Sárvár FC–Vasvár 2:3 (Robán D.
3) és Vasszécseny–Vasvár 0:1 (Bíró Z.) voltak
a végeredmények.

A keret nem túl bőséges, de úgy érezzük,
hogy a fiatalok beépítésével és a rutinos játé-
kosok segítségével az őszihez hasonló jó sze-

replésre leszünk képesek. A csapat hangulata
jó, köszönhetően Baranyai Tibor lelkes és jó
szakmai színvonalú munkájának, ami bizako-
dásra adhat okot a jövőre nézve.

A csapat körüli segítők személyében nem
történt változás, azonban Gyöngyösi Gergő
súlyos sérülése miatt a szakosztály munkájá-
ban fennakadások vannak.

Ezúton szeretnénk jelezni, hogy önkén-
test/önkénteseket keresünk a szakosztályok és
a csapatok mellé, akik segítenék a felkészülé-
süket és a mérkőzések lebonyolítását. Juttatást
nem tudunk adni, de a jó hangulatot és a fel-
merülő költségek eseteleges megtérítését
igyekszünk biztosítani.

Jelentkezni Németh Attilánál az egyesület
elnökénél lehet a 06 30 841-4472-es telefon-
számon, melyet előre is köszönünk.

A várható rendezvényeink közül kiemel-
ném a 2010. április 24-én tartandó Sportbá-
lunkat, mely egyben locsolóbál is lenne, vala-
mint a 2011. június 18-án megrendezésre ke-

rülő II. Vasvári-Sport-Zene Fesztivált, ahol
egész napos programok várják majd az érdek-
lődőket. Ekkor kerül lebonyolításra az orszá-
gos 11-es rúgó bajnokság vasvári selejtezője
is. A Sport-Zene Fesztivállal kapcsolatos ész-
revételeket és javaslatokat szívesen fogadjuk
a drfuxi@gmail.com e-mail címre.

Kérjük, amennyiben lehetősége van rá, se-
gítse az egyesületünket az SZJA 1% felajánlá-
sával. Vasvár Városi Sportegyesület adószá-
ma: 19892863-1-18

A márciusi bajnoki mérkőzések:
• 2011.03.06. vasárnap – 14.30

Kemenesalja FC–Vasvár VSE
• 2011.03.13. (vasárnap) – 14.30

Vasvár VSE – Körmendi FC
• 2011.03.20. (vasárnap) – 15.00

Vép VSE – Vasvár VSE
• 2011.03.27. (vasárnap) – 15.00

Vasvár VSE – Kemenesmagasi SE
Hajrá Vasvár!

Vasvári focihírek

Sikeres esztendőt zárt a Vasvári Karate Egyesület
Továbbra is várják az érdeklődőket

A tavalyi évben keveset hallattak magukról
a vasvári karatésok. Pedig nem voltak tétle-
nek! Több versenyen is rendkívüli eredmé-
nyeket értek el!

Köszönhető ez a karatékák kitartásának, és
nem utolsó sorban az edzőknek, Gál Róbert-
nek, Adorján Györgynek, Pálla Csabának, Bö-
röczki Imrének. Az egyesület a goju-ryu kara-
tét képviseli.

2010. február 20-án rendezték meg a X. Ju-
bileumi Sakura Kupát. A vasváriak kata (for-
magyakorlat) és kumite (küzdelem) verseny-
számban indultak korcsoportokra bontva. Ka-
ta: Vincze Dorina arany; Tóth Erik ezüst;
Márcis Dávid 4. helyezés. Kumite: Vincze
Dorina ezüst; Tóth Erik ezüst.

Ezt követően május 29-én Szombathelyen

a 7. Alpok-Adria Karate kupán jártak, ahol öt
ország versenyzőivel mérték össze tudásukat.
Ezen a versenyen kata kategóriában Tóth Erik
aranyérmet, Márcis Dávid ezüstérmet, Tóth
Levente bronzérmet nyert a korcsoportjában.

A nyári szünetben, Vasváron a „Leo”Kara-
te-Do SE által szervezett edzőtáborban Gál
Róbert (3-dan) mester vezetésével sikeres öv-
vizsgát tettek. Vincze Viktória, Vincze Dorina,
Mozsár Dániel citromsárga, Tóth Levente,
Márcis Dávid, Tóth Erik narancssárga övre.

Az iskola kezdetével egy időben újult ener-
giával vetették bele magukat a gyerekek az
edzésbe, mert készülniük kellett a szeptember
25-i Goju Kupára. Innen is érmekkel tértek
haza. Tóth Erik kata: ezüst; Vincze Dorina ka-
ta: bronzérem.

A versenyeken kívül több rendezvényen is
bemutatták tudásukat, gyakorlataikat.

Utólag is mindenkinek gratulálunk, és na-
gyon büszkék vagyunk rátok! Ha többeknek is
sikerült az érdeklődését felkelteni, ha ti is ki-
próbálnátok, menjetek el edzéseinkre és csat-
lakozzatok! Hétfőn 17.30-tól 18.30-ig a Béri
Balogh Ádám Gimnázium, Posta – és Bank-
forgalmi Szakközépiskola tornatermében;
pénteken 15.00-tól 16.30-ig a körházzal szem-
ben mindenkit szeretettel várnak a karatésok!

Köszönetünket fejeznénk ki a támogatásért
Vasvár Város Önkormányzatának, a Béri Ba-
logh Ádám Gimnázium, Posta- és Bankforgal-
mi Szakközépiskolának, valamint Pintér Im-
rének, hogy biztosítják edzéseink helyszíneit!

Vasvári Karate Egyesület

A helyi középiskolában érettségiző és
szakképzettséget szerző diákok a közismereti
tudásuk mellett olyan ismeretek birtokában
kerülnek ki tőlünk, amelyek manapság elen-
gedhetetlenek és jól hasznosíthatók a gazda-
ság bármely területén. Így az állami munkahe-
lyeken, a különböző cégeknél, vállalatoknál,
illetve vállalkozóként. Bátran válasszák szak-
képzéseinket, ha különböző ügyintézői felada-
tokat szeretnének végezni a gazdasági-szol-
gáltatási szakterületen, ügyfelekkel szeretné-
nek foglalkozni, széleskörű, többféle munka-
helyen alkalmazható tudást szeretnének sze-
rezni. Az újság előző számában már felhívtam
a figyelmet a jelentkezésre. Azóta a nálunk

érettségiző tanulók jelentkeztek szakképzésre,
az osztály 80%-a nyilatkozott úgy, hogy való-
színű itt folytatja a tanulmányait.

Ezekhez az igényekhez igazodva továbbra
is várjuk a jelentkezéseket március 31-ig:
Postai ügyintéző szakra, légi közlekedés-
üzemvitel-ellátó szakra, szállítmányozási
ügyintéző szakra.

A továbbtanulni szándékozók figyelmébe
ajánlom külön is a Postai ügyintéző szakot. Ez
a szakma tanulószerződés keretében tanulha-
tó: tanulószerződést azzal a tanulóval köt a
Magyar Posta Zrt., aki betöltötte a 18. életévét
és érettségi vizsgával rendelkezik. A tanuló-
szerződés alapján a Posta gondoskodik a gya-

korlati képzésről, és pénzbeli juttatást fizet a
tanév kezdő napjától a sikeres gyakorlati vizs-
ga napjáig. A díjazás mértéke: az I. félévben a
kötelező legkisebb munkabér 30%-a (2011-
ben 23 400 Ft havonta), a II. félévben a tanul-
mányi eredménytől függően a kötelező legki-
sebb munkabér 30–50%-a. A gyakorlati na-
pokra meleg étkezési utalvánnyal támogatja
az ellátást, munkaruhát biztosít, és útiköltség-
térítést fizet.

A jelentkezéssel kapcsolatban részletesebb
információ kérhető telefonon vagy személye-
sen. (Vasvár, Járdányi u. 13., tel.: 94/573-142)

Unger Józsefné
gyakorlati oktatásvezető

Szakmai képzésről
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Befejeződött az alapszakasz a Szombat-
hely Városi-Városkörnyéki Kosárlabda
Bajnokságban.

A két csoportban 8–8 csapat versenyzett
a csoportonkénti legjobb 4 – azaz összessé-
gében a legjobb 8 – közé, hogy részt vehes-
sen a felsőházi rájátszásban. A „B” jelű cso-
portban, ahol a Vasvári KSE is szerepelt,
nagyon szorosan és izgalmasan alakult a
végjáték. De ne rohanjunk ennyire előre,
nézzük sorban!

Januárban először a Kőszeggel találkoz-
tunk. Az őszi meccsen – nem szokványos
izgalmak között (az eredményjelzőt nem
forgatták megfelelően, így végig tíz pont
körüli vezetés tudatában, kényelmesen ját-
szottuk végig az utolsó kb. 5 percet, és csak
a lefújás után derült ki, hogy 1 pont lett a
végén ide) minimális különbséggel nyer-
tünk. A mostani meccsen sajnos az első ne-
gyedet átaludtuk, így hiába jöttünk vissza a
játékba, a végén a vendég csapat örülhetett.

2011.01.14.
Vasvári KSE – Kőszegi SK 58–66
Vasvári KSE: Szilvágyi Zs. (7/3), Fan-

csali A. (15), Kulcsár A. (–), Dóka B. (19),
Tóth B. (8). Csere: Bíró-Balogh Z. (–), Szil-
vágyi I. (9).

A Kőszeg legjobb dobói: Barabás K.
(35/3), Nyilicska Cs. (12/3).

A vereség azért volt különösen érzékeny,
mert az egyik közvetlen riválisunktól szen-
vedtük el. Ezzel a vereséggel a hátunk mö-
gött következő mérkőzésen a Némotrans
csapatát fogadtuk, akiknek a találkozó idő-
pontjáig nem volt még vereségük!

A VKSE azonban remek csapatjátékot
bemutatva, kiváló védekezésére és gyors in-
dításaira alapozva alaposan meglepte a Né-
motransot! A szezon addigi legjobb mérkő-
zésén 9 pontos győzelmet arattunk!

2011.01.21.
Vasvári KSE – Némotrans 77–68
Vasvári KSE: Szilvágyi Zs. (8), Fancsali

A. (38/12), Kulcsár A. (4), Dóka B. (12),
Tóth B. (6). Csere: Soós D. (9/3).

A Némotrans legjobb dobói: Kovács Zs.
(17), Vaspöri Á. (27/18).

A következő két mérkőzés az előzetes
eredményeket figyelembe véve könnyebb-
nek ígérkezett. Először a Táplán SE csapa-
tával mérkőztünk. A csapat hozta a meccset,
folyamatosan elhúzva az ellenféltől meg-
szereztük a győzelmet.

2011.01.28.
Vasvári KSE – Táplán SE 77–54
Vasvári KSE: Szilvágyi Zs. (16/6), Fan-

csali A. (27/9), Kulcsár A. (9/6), Dóka B.
(10), Tóth B. (8). Csere: Borsos N. (4), Hal-
mosi T. (3/3).

A Táplán SE legjobb dobói: Benkő I. Zs.
(19/6), Gueth R. (14/3).

A következő – KÉCS elleni – meccs
előtt már elkezdhettünk számolgatni. Ha
nyerjük a mérkőzést, és a többi mérkőzés is
úgy alakul, akár ott is lehetünk a felsőház-
ban. Azonban még messze volt a vége, és
már ekkor világosan látszott, hogy a 4.-5.-6.
helyre pályázó három csapat (Kőszeg, Rács
SE, Vasvári KSE) nagyon szoros befutót
fog produkálni, és csak a 4. hely jelenti a
legjobb 8 közé jutást! Először mindenesetre
a KÉCS csapatával kellett megmérkőzni. A
kevés emberrel érkező ellenfél erejét folya-
matosan felőrölte a Vasvár, és magabiztos
győzelmet aratott a csapat.

2011.02.04.
Vasvári KSE – KÉCS 82–59
Vasvári KSE: Szilvágyi Zs. (7), Fancsali

A. (29/12), Kulcsár A. (–), Kovács B.
(22/3), Dóka B. (11). Csere: Boros N. (6),
Halmosi T. (3), Soós D. (4).

A KÉCS legjobb dobói: Dr. Nemény A.
(34/6), Chikán Sebastián (13).

Egy fordulóval az alapszakasz vége előtt
a következő helyzet állt elő: amennyiben a
Bük megveri a Kőszeget, és mi győzelmet
aratunk a Rács SE ellen, 4.-ek leszünk és
bekerülünk a csoportban a 4-be, így a leg-
jobb 8 közé is egyben. Azonban ha a Kő-
szeg nyer a Bük ellen, akkor ők lesznek a
4.-ek, és mi a Rács elleni meccs eredménye
függvényében az 5.-ek vagy a 6.-ak. Tehát
ebből is látszik, hogy milyen izgalmasan
alakultak a dolgok. Az előzetes esélyekkel
ellentétben azonban a Kőszeg legyőzte a
Büköt, így az utóbb taglalt eset állt elő, te-
hát a felsőházról lecsúsztunk, azonban a
Rács elleni mérkőzésünk mégis több, mint
presztízs, mivel az egymás elleni eredmé-
nyeket viszik a csapatok az alsóházi ráját-
szásba is!

A Rács SE elleni találkozót a Vasvár
szempontjából nehezítette, hogy különböző
okok miatt (sérülés, munkahelyi elfoglalt-
ság) többen hiányoztak a csapatból, illetve
nem voltak 100 %-os állapotban. Különö-
sen érzékeny pont volt, hogy kénytelenek
voltunk irányító nélkül végigjátszani a
meccset, ami rá is nyomta a bélyegét a
VKSE játékára. Az előzmények ellenére jól

indult a mérkőzés, vezettünk 10 pont feletti
különbséggel is, azonban a találkozó máso-
dik felére fejben elfáradt a csapat, így a
Rács SE szerezte meg a győzelmet.

Az alapszakasz végeredménye így a
következő lett:

„B” csoport:
1. Szombathelyi Egyetem S.E.
2. Némotrans
3. Büki TK
4. Kőszegi SK
5. Rács SE
6. Vasvári KSE
7. Táplán SE
8. KÉCS

„A” csoport:
1. BC Olad
2. S.A.K.K.
3. Game Over
4. Otthon Centrum
5. Szembeszél
6. KEMKO Celldömölk
7. Torony KC
8. EPCOS

Az alapszakasz lezárultával tehát követ-
kezik a rájátszás. A felsőházban egyenes ki-
eséses rendszerben zajlanak a mérkőzések,
a 9–16. helyért pedig körmérkőzéses rend-
szerben döntik el a csapatok a kiadó helyek
sorsát. Mi az „A” csoportból a Szembeszél-
lel, a KEMKO Celldömökkel, a Torony
KC-val, és az EPCOS-szal mérjük össze
erőnket, oda-vissza vágós formában (a saját
csoportunkban lévő csapatokkal nem lesz
meccsünk, mivel a velük játszott mérkőzé-
sek eredményeit hozzuk magunkkal a ráját-
szásba).

Elmondhatjuk, hogy az alapszakasz vé-
gére összeért a Vasvári KSE csapata – jó a
játékosállomány, a pályán és a pályán kívül
is egyre érettebb és összetartóbb a csapat –
ezért a célunk a rájátszásban csakis a lehető
legelőkelőbb hely (9.) megszerzése lehet.

A folytatás menetrendje, aktuális ered-
mények, tabellák megtekinthetők a
www.vasikosar.hu weboldalon.

Dokey

Befejeződött az alapszakasz, indul a rájátszás
a „megyei” kosárlabda bajnokságban

Rájátszás
– márc. 4. péntek, 20.40 (Szhely, NLG)

Vasvári KSE – EPCOS
– márc. 10., csütörtök, 21.15 (Torony)

Torony KC – Vasvári KSE
– márc. 18., péntek, 20.40 (Szhely, NLG)

Vasvári KSE – Szembeszél
– márc. 25., péntek, 20.15 (Celldömölk)

KEMKO Celldömölk – Vasvári KSE
– márc. 31., csüt., 20.40 (Szhely, Gépipari)

EPCOS – Vasvári KSE
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Apróhirdetés
• Hétvégi házat vennék Vasváron vezeté-

kes vízzel és árammal (Hármashegy I. és
II., Felsőárokhegy). Érdeklődni lehet: 06-
30/574-9426.

• Házi gondozást, betegápolást és ház
körüli teendők elvégzését vállalom Vasvá-
ron és 30 km-es körzetében. Telefon:
30/2529985.

Tisztelt
Vállalkozók!

Tisztelettel értesítjük adófizetőin-
ket, hogy adózásuk megkönnyítése ér-
dekében a város honlapján (www.vas-
var.hu) megtalálhatóak a helyi adókkal
kapcsolatos nyom tat vá nyok:

– iparűzési adó
– vállalkozók kommunális adója –

elszámolás végett – (ugyanis 2011.
01. 01-től megszűnt adónem)

Akinek nincs hozzáférhetősége ily
módon bevallási kötelezettségének
eleget tenni, számukra április 1-től hi-
vatalunkban a nyomtatvány rendelke-
zésükre áll.

Bevallási határidő:
2011. május 31.

Dr. Ódor Ildikó jegyző

Improvizatív comedy show– így lehetne
a legjobban jellemezni a paThalia Társulat
Alternatív Színház új bemutatóját, amely
március 26-án, szombaton kerül megrende-
zésre a Nagy Gáspár Kulturális Központ-
ban. A Vargyainé Kántor Vera, Szép Berni,
Merklin Ferenc, Szép Bence alkotta kvartett

lázasan készül a rekeszizom-szaggató kaba-
réestre, amelyben mikroszkópikus részle-
tességgel elemzik a párkapcsolatokat, ref-
lektálnak a közéletet érintő kérdésekre, és
szórakoztató céllal élesített humorbombá-
kat robbantanak a színpadon.

A műsorban láthatunk kabaréjelenetet a
tavaly szeptemberben Vasváron nagy siker-
rel fellépett Varga Ferenc József tollából, sőt,
Bence jóvoltából lesz stand up comedy is.

Kabaré újratöltve
Bence február végén részt vett a világ

legnagyobb bűvész-találkozóján, az angliai
Blackpool-ban rendezett Magic Conventi-
on-ön, ahová a világ minden tájáról érkez-
tek bűvészek (közel négyezren!), hogy
megosszák egymással a tudásukat. A három
napos világtalálkozóra Bence azért utazott

el, hogy új műsorához kelléket
vásároljon, és megvizsgálja,
melyek a modern bűvészet le-
gújabb irányzatai. A kabarées-
ten egy rövid jelenet erejéig az
új comedy magic (komikus
bűvészet) műsorából is látha-
tunk részletet. Az előadás
megtekintése jótékony hatás-
sal van nemcsak a nézők bol-
dogsághormonjainak termelé-
sére, hanem a ComMedias
Egyesület anyagi helyzetére
is, hiszen a kabaréest bevételét
az egyesület további műsorai-
nak finanszírozására fogják
fordítani. A ComMedias sze-

retné folytatni a tavaly elkezdett stand up
comedy-sorozatát, amelynek keretében hí-
res és kiváló humoristákat invitálnak Vas-
várra. Aki tehát szeretné a Comedy Centrá-
lon, vagy a Showder Klubban fellépő hu-
moristákat élőben is megtekinteni, először
jöjjön el március 26-án, szombaton este 7-
kor a Nagy Gáspár Kulturális Központba!
Ne felejtsük a humor-sorozat jelszavát: ha
nem jössz, nem röhögsz!

A West Hungary Humán Szolgáltató
Közhasznú Nonprofit Kft.-vel együttmű-
ködve a MÉRTÉK Egyesület Vasváron
„TÁMPONT az első lépéshez” című
programra várja a jelentkezőket.

A program ismertetése

A program célja a tartós munkanélküliek
és inaktívak foglalkoztathatóságának, önál-
ló életvitelét lehetővé tevő kulcsképességek
fejlesztése, a résztvevők felkészítése a mun-
ka világába való visszatérésre, személyre
szabott lépésekkel Vasváron és a környező
településen élőknek. A programba vont sze-
mélyeknek minimum 6 hónapos időtartam-
ban szolgáltatások nyújtása, segítő szolgál-
tatásokkal előkészíteni a munkaerő piacra
történő belépésüket, későbbi sikeres képzé-
si/foglalkoztatási programokba történő be-
kapcsolódásukat.

A program keretében kínált
szolgáltatások

Folyamatos egyéni tanácsadás, képzési,
elhelyezkedési tanácsadás, napilap és inter-

net, számítógép és telefonhasználat, egyéni
munkaerő-piaci tanácsadás, üzemlátogatás
szervezése, munkakipróbálás.

Csoportos szolgáltatások

motivációs csapatépítő tréning, tanulási
képességfejlesztő tréning, munkaerő-piaci
tréning, komplex tréningblokk a többféle
munkaerő-piaci hátrányokkal élőknek, szá-
mítógépes alapismeretek.

A fejlesztő tréning és a képzés időtartama
alatt megélhetési támogatás és a vidéki ügyfe-
lek részére útiköltség térítés biztosítása.

A LEADER program keretében a MÉR-
TÉK Egyesület ingyenes számítástechnikai
képzést indít, melyre Vasváron illetve Rá-
bahídvégen kerül sor.

Az érdeklődőknek a programok részlete-
iről csoportos tájékoztatót tartunk.

Jelentkezés akár mindkét programra pár-
huzamosan is beadható!

Tájékoztatás személyesen vagy telefo-
non munkaidőben:

MÉRTÉK Egyesület Vasvár, Járdányi u.
6. Tel.: 06-94/370-923

„TÁMPONT az első lépéshez”

Felhívás
Kérjük, adója egy százalékának

felajánlásával támogassa a Vasvári
Kisdedóvó Egyesület munkáját.

Az egyesület adószáma:
18889758-1-18.

Köszönjük segítségét:
Vasvári Kisdedóvó Egyesület


